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Protokoll 
Guvernörsrådet GR 4 2020– 2021 
 
Tid och plats 2021-01-30 kl. 09.00 – 16.00, GTM möte 
 
Närvarande 
 
Guvernörsrådet/beslutande: GRO Anna Maria Bernstein, DG Magda van Almenkerk, 101-M, DG Kia 
Carlsson, 101-N, DG Margareta Parkstam, 101-O, DG Christer Johansson, 101-S och Pia Rundberg 
DG 101-V. 
 
Arbetsutskottets ledamöter: IPGRO Thorbjörn Bengtsson och VGRO Alf-Göran Andersson. 
 
Anmält förhinder: Controller Bengtåke Johansson 
 
Sekreterare: Stadgesekreteraren Bengt Parkstam. 
 
Övriga närvarande: Enligt närvarolista. 
 
Innan GRO öppnade mötet inledde våra inbjudna gäster från Barndiabetsfonden, Professor Johnny 
Ludvigsson, ordförande i fonden och Åsa Laulajainen, kontaktansvarig ut mot föreningar, med att 
berätta om fondens verksamhet. Det pågår en planering för ett utökat samarbete mellan fonden och 
Lions under 2021. Åsa presenterade det nya armbandet ”Blå knuten” som bland annat finns att köpa i 
deras webbutik. 
 
Inledning 
 
§ 55)  Mötets öppnande 
 
 GRO Anna Maria Bernstein öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§ 56) Val av protokollsjusterare 
 

GR väljer Magda van Almenkerk DG 101-M och Margareta Parkstam, DG 101-O till 
protokollsjusterare. 

 
§ 57)  Anmälan av tillkommande ärenden och övriga frågor för beslut under § 63 
 

- Tillkommande ärenden 
a) Medlemsutvecklingen för MD 101. Bilagorna 90 och 91. 
b) Förslag från Hjälpfonden. Bilaga 81. 
c) NSR 2023. Bilaga 99. 
d) Extern ledamot i Lions Miljöjury 
e) Ansökan LEO. Bilaga 113 
f) Val av ersättare i Kommittén för funktionsvariationer. 
g) Kvalitetsansvarig inom MD. Bilaga 88. 
h) Handledning för revisorer. Bilaga 86. 
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- Övriga frågor 
a) Stadgar Pengapåsen 
b) Ändrad mötesplan för MD 2020 – 2021. Bilaga 96 
c) Röstningsapp för riks- och distriktsmöten. Bilaga 108. 
d) Bike Relay 
e) Utvecklingsgruppen 

 
§ 58) Fastställande av ärendelistan 
 

GR fastställer ärendelistan med tillägg av ovanstående tillkommande ärenden och 
övriga frågor. 

 
§ 59) Föregående protokoll GR 3, 2020 – 2021 Bilaga 115 
 

GR beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna. 
 
§ 60) Ekonomi och budget, Bilagorna 77 – 79 och 104 - 105. 
 

GR noterar informationen och konstaterar att inget anmärkningsvärt föreligger. 
 
 
Remitterade och bordlagda ärenden  

 
§ 61) Vinnare av Persbrandts tavla ”Pojke i vatten”. Bilaga 106 
.  

Tavlan har skänkts till Lions av Lennart Heinz. Det var givarens önskemål att de pengar 
som tavlan inbringade skulle gå till De Glömda Barnen. Ett lotteri anordnades och 
klubbarna erbjöds köpa andelar. 72 klubbar köpte andelar och lotteriet inbringade 
104 650 kronor. Dragning i lotteriet förrättades vid GRAU:s senaste sammanträde av 
ekonom Bengt Lundblad. Vinsten gick till LC Bankeryd, distrikt 101-V. Tavlan kommer 
att överlämnas till klubben på lämpligt sätt. 
 
Informationen noteras. 

  
 
§ 62) Rapporter 
 
 

a) GLT, Bilaga 101. 
 
MDGLT Ralf Melin rapporterar att det troligen inte kommer att bli någon RLLI kurs det 
här verksamhetsåret vilket i så fall innebär att beviljat bidrag från LCI inte kan utnyttjas. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

 
b) GMT, Bilaga 94. 
 
Med anledning av att medlemsantalet sjunker i Sverige så är medlemsfrågan 
synnerligen väsentlig idag. Den lämnade rapporten belyser inte på något sätt hur man 
tänker agera för att vara mer offensiv med att hitta förslag till lösningar och aktiviteter.  
 
GR beslutar att inte godkänna rapporten.  
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c) New Voices. Rapport saknas 
 

d) GST. Bilaga 103. 
 

MDGST konstaterar att tre av distrikten svarade på hans enkät om Barndiabeteslunken. 
Övriga två distrikt uppmanades om att göra detta omgående. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
e) LEO. Bilaga 89. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
f) Miljö. Bilaga 76 
 
Miljöansvarige Jan Eksvärd meddelade att priset till Greta Thunberg är utbetalat till 
hennes stiftelse. Utbetalning har även skett till Marint Kunskapscentrum men diplomet 
har ännu inte kunnat överlämnas. Man arbetar nu på ett förslag till tema för årets 
miljöpris. Förslaget är ”Fokus på mat och visuellt vatten”. Föreslås en dialog med 
GRAU och GR om projektet ”Solvatten”. Planeras ett webinar 10 mars med Michael 
Palmgren och DG, ZO och GAT. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
g) Water Means Life. Bilagorna 93 och 119. 
 
GR beslutar att godkänna rapporterna och lägga dom till handlingarna. 
 
h) YED och NO. Bilaga 84. 

 
Av rapporten framgår att inga svenska ungdomar kommer att skickas ut på 
ungdomsläger under 2021 och ordningsföljden för anordnande av ungdomsläger från 
och med 2022. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
NO rapport saknas. 
 
i) LCIF. Bilaga 102. 

 
GR beslutar godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
j) Lions Quest – Tillsammans. Bilaga 82. 

 
Distrikten uppmanas att lämna rapport till Stig Lundqvist om tillgängliga medel som är 
disponibla Lions Quest – Tillsammans. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
k) PR/Info, Bilaga 75. 

 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
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l) MD:s Hedersråd, Bilaga 110. 
 

GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den handlingarna. 
 

m) Riksmöteskommittén. Bilaga 107. 
Planering pågår fortfarande för ett fysiskt möte men samtidigt är man medveten om att 
det inte går att utesluta att mötet måste genomföras digitalt. Blir mötet digitalt finns inga 
möjligheter för några ”kringaktiviteter”. 

 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

  
n) Sveriges Lions Hjälpfond. Bilaga 81. 

  
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
o) De Glömda Barnen. Bilaga 72.  

 
Per Krantz meddelar att man inte har kunnat avsluta projektet på grund av pandemin. I 
ett område med ”spontantältning” har man kunnat dela ut 1 000 matpaket och placerat 
ut en förskolemodul. Detta har möjliggjorts med avkastningen från Persbrandttavlan. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna.  

 
p) Riksvalnämnden, Rapport saknas. 

 
q) MD:s Rådgivande Placeringsgrupp. Bilaga 92, 

 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 

 
r) Internationella relationer. Bilagorna 87 och 118. 

  
GR beslutar att godkänna rapporterna och lägga dom till handlingarna. 

 
s) Bring Quality to Life. Bilagorna 73 och 111. 
 
Under en omfattande diskussion behandlades detaljer kring tälten som skickades till 
Lesbos och MSB:s roll i sammanhanget. Nya tält behöver beställas och ledtiden är 
cirka fem månader. För att ha finansieringen helt klar fattas en tredjedel av beloppet. 
Ansvarige Reino Wikström efterfrågade en insats från ”Katastrofberedskapen” för att 
lösa finansieringen av det resterande beloppet. 
 
GR beslutar att uppdra åt GRO att skriftligen informera samtliga medlemmar om den 
leverans som skett av Lions tält till Lesbos och varför inte alla tält levererats utan ligger 
kvar i lager i Aten. 
 
GR beslutar godkänna rapporterna och lägga dom till handlingarna. 

 
t) Konungens Jubileumsfond, Bilaga 74. 

 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
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§ 63) Tillkommande ärenden och övriga frågor 

a) Medlemsutvecklingen för MD 101. Bilagorna 90 och 91

PID Bruno Ahlqvist redogör ingående för innehållet i de presenterade bilagorna och en 
livlig debatt förs kring detta. Med stöd av GRAU:s förslag har PID Bruno  
gjort en förenklad version av rapporten på engelska och skickat till LCI för att 
undersöka möjligheten att få en person anställd av LCI för att arbeta med etablering av 
nya klubbar inom distrikt 101-O.  

GR beslutar enligt GRAU:s förslag och den engelska version som nu är skickad till LCI 
också skickas till Guvernörena. 

b) Förslag från Hjälpfonden. Bilaga 81.

Hjälpfonden har beslutat att reservera 100 000 kronor per distrikt för att möjliggöra för 
klubbarna att komma med ansökan om projekt som ligger inom ramen för Hjälpfondens 
stadgar. Hjälpfonden tar ställning till inkomna projektförslag och lämnar därefter 
meddelande om taget beslut. 

GR beslutar enligt Hjälpfondens förslag. 

c) NSR 2023. Bilaga 99.

GR beslutar att delegera ansvaret till Riksmöteskommittén för anordnande av NSR 
2023 då Sverige ska vara värdland. 

d) Extern ledamot i Lions Miljöjury

GR beslutar att utse Louise Hård af Segerstad till extern ledamot i Lions Miljöjury. 

e) Ansökan LEO. Bilaga 113.

GR beslutar att återremittera ärendet till GRAU förslag till GR 5. 

f) Val av ersättare i Kommittén för funktionsvariationer.

GR beslutar att utse Ulla – Britt Bergström, LC Skellefteå, till ersättare för Åke Nyquist i 
Kommittén för funktionsvariationer. 

g) Kvalitetsansvarig inom MD. Bilaga 88

Stadgesekreteraren lämnade bakgrund till varför frågan aktualiserats om controllerns 
nuvarande roll. För att påbörja arbetet, som ska vara klart till RM 2022, behöver det 
bildas en arbetsgrupp. Föreslås att IPGRO Thorbjörn Bengtsson, nuvarande controller 
Bengtåke Johansson, PCC Annica Nordell och stadgesekreteraren Bengt Parkstam 
bildar denna grupp med stadgesekreteraren som sammankallande. 

GR beslutar enligt förslaget. 
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h) Handledning för revisorer. Bilaga 86.

Behov finns att kunna presentera olika arbetsuppgifters innehåll. Rollen som distriktets 
revisor har visat vara ett uppdrag där kan vara bra att det finns en handledning som 
presenterar uppdraget. Ett förslag har tagits fram av DG Pia Rundberg och 
stadgesekreteraren som presenteras i bilagan. 

GR beslutar att fastställa förslaget. 

Övriga frågor 

a) Stadgar Pengapåsen

Stadgesekreteraren informerade om att Pengapåsens stadgar måste anpassas med 
anledning av att Hjälpkommittén inte längre finns. Det slutgiltiga förslaget lämnas till 
GRAU för beslut vid GR 5 och därefter som förslag till RM för beslut. 

Informationen noteras 

b) Ändrad mötesplan för MD 2020 – 2021. Bilaga 96.

Informationen noteras. 

c) Röstningsapp för riks- och distriktsmöten. Bilaga 108

.
PCC Nils-Erik Borgström lämnade intressant information om såväl digitala mötesplatser 
som olika möjligheter att rösta via app. 

Informationen noteras 

d) Bike Relay
1 VDG Lena Nyquist visade en presentation om Bike Relay som är en budkavle på
cykel genom de nordiska länderna ner till Kroatien och Europaforum 2022 med vatten
som tema. En projektgrupp för genomförandet ska bildas med en representant från
varje land. som ska genom genomföras i Norden med vatten som tema. Med anledning
av att Åke Nyquist, som varit en eldsjäl för genomförande av det här projektet, inte kan
vara ansvarig längre på grund av hälsoskäl så behövs det en ersättare. Danmarks
projektledare tar över från Åke som huvudansvarig för gruppen. Varje DG uppmanas att
komma med förslag på lämplig deltagare från Sverige att ingå i arbetsgruppen.
Förslagen lämnas till GRAU.

Informationen noteras. 

e) Utvecklingsgruppen

Frågeställaren MDGLT Ralf Melin drar tillbaka ärendet. 

§ 64)
Information från GRO, IPGRO och VGRO. 

GRO konstaterar att det är mycket att göra men att det samtidigt är roligt, GRO avslutar 
därefter och tackar för ett bra möte. 
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IPGRO konstaterar att det varit ett bra möte med väl använd tid och tackar samtidigt 
GRO för ett väl genomfört möte tillsammans med övriga deltagare. 
 
VGRO meddelar att det pågår ett intensivt arbete med verksamhetsplanen som ju 
påverkas av att GR 5 flyttats fram tre veckor. Den ska därefter processas med det 
administrativa budgetförslaget. 

  
 
 
 
§ 65) Mötets avslutande  

 
GRO avslutar därefter mötet. 

 
 
 
  

 
 
Anna Maria Bernstein  Bengt Parkstam 

 GRO   Sekreterare 
 
 
 Justeras   Justeras 
 
 
 
 Magda van Almenkerk  Margareta Parkstam  
 DG 101-M   DG 101-O 
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Kort rapport från IRC 
IRC-gruppen hade ett möte via GTM den 19 november för att diskutera vad som ska 


presenteras på NSR i Helsingfors. Heimo Potinkaras önskemål var att Sverige, Norge och 


Danmark ska presentera ett pågående alternativt nyligen avslutat projekt. För Sveriges 


vidkommande så kommer jag att presentera vårt projekt i Somalia, Water Means Life. Varje 


land har cirka 7 minuter till sitt förfogande vid presentationen och, jag kommer att dels visa en 


kort film om projektet och därefter, mycket kortfattat presentera hur projektet initierats och hur 


det fortskrider. 


 


Med varma Lionshälsningar 


Bengt Persson 
IRC 
MD-101 
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Förslag till arbetsuppgifter för en kvalitetsansvarig inom MD 


 


1 Ansvara för Beslutskontrollen inom AU. 


2 Tillsammans med stadgesekreteraren ansvara för den nödvändiga beslutsgången inom AU och 
GR inför kommande förslag till RM. 


3 Ansvara för att Riksvalnämndens nomineringsblanketter tillsammans med AU och 
stadgesekreteraren inför utskicket till klubbarna. 


4 Tillsammans med VGRO i god tid före nästa verksamhetsår uppdatera bilagorna för 
firmateckning, attest- och utanordningsrutiner, arbetssätt och delegeringsordningar inför beslut på 
GR 1. 


5 Ansvara för ekonomirapporteringen till AU och GR tillsammans med VGRO samt upprättande 
av budget för nästa verksamhetsår. 


6 Ansvara tillsammans med vår ekonom för att löpande flerårsbudget upprättas och följs upp. 


7 Totalansvaret för Handboken (innehåll, layout, tryckning och distribution). 


8 Ansvarig utgivare för tidningen Lion. 


9 Komma med förslag till AU och GR angående rekommenderade medel inför beslut på RM. 


10 Ansvara för att Rådgivande placeringsgruppens policy och arbetsordning fastställs vid GR 2. 


11 Ansvara för att offertförfrågan görs när det är aktuellt att upphandla extern revisor. 


12 Ha kontroll på av MD ingångna avtal t.ex. STIM/SAMI. 


13 Ha ansvar för risk- och sårbarhetsanalys för MD:s verksamhet. 


Kvalitetsansvarig ska ingå i AU men behöver inte kallas till GR mötena. 


Uppdraget ska vara 3 årigt för att bibehålla någon form av kontinuitet. 


Omval ska inte vara möjligt. Det man inte gjort under en treårs period kommer inte heller bli gjort 
om får fortsätta omgående eller vid senare tillfälle. 


Betrakta ovanstående som ett utkast till vidare diskussioner. 


 


2020-12-06 


Stadgesekreteraren 








 


Viktor Sundman 
2021-01-11 
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LEO-rapport inför GR4 
Gällande den allmänna verksamheten finns inte mycket nytt att rapportera. Precis som för 


Lionsklubbar har det varit svårt för LEO-klubbarna att genomföra aktiviteter under året på grund av 


pandemin, och har fått hålla sig till såväl digitala möten som aktiviteter (exempelvis i samband med 


Världsdiabetesdagen). Klubbarna har dock börjat diskutera möjligheterna att genomföra en 


gemensam kampanj med gemensamt ändamål, och sådana diskussioner kommer fortgå för 


genomförande antingen under våren eller i början av nästkommande verksamhetsår. 


 


LEO Europa Forum 


Helgen den 30-31 januari skulle LEO Europa Pre-Forum ägt rum, men detta fick som bekant lov att 


ställas in. Istället har projektgruppen anordnat ett antal digitala aktiviteter för att ändå markera 


helgen på något sätt. Under helgen kommer det hållas en workshop om volontärarbetets roll i en 


föränderlig värld, om resan från Leo till Lions, och att motivera sina medlemmar. Utöver detta 


kommer också en digital kväll med quiz, spel och annat att anordnas, liksom ett avslutande pass 


med information om kommande evenemang, uppdateringar till Leoprogrammet, samt hälsningar 


från såväl svenska som danska Lions. Hela programmet kan ni se på https://www.lef2021.org/vlepf/.   


 


Förslag inför verksamhetsåret 2021-2022 


Under de senaste åren har alla klubbar rekommenderats att betala in 30 kr/medlem till LEO för att 


finansiera arrangerandet av LEO Europa Forum. Eftersom evenemanget (förhoppningsvis) kommer 


gå av stapeln i början av nästa verksamhetsår finns det inte längre behov av ett sådant bidrag från 


klubbarna. Dock vore det fortsatt positivt om det finns medel tillgängliga för LEO på MD-nivå; 


innan dessa år med rekommendationer var det nästintill tomt på LEO-kontot. LEO-koordinators 


förslag är därför att för det kommande verksamhetsåret (och gärna fortsatt därefter) rekommendera 


klubbarna att betala in 10 kr/medlem till multipeldistriktets LEO-konto. 


 


Under verksamhetsåret 2019-2020 lyfte jag ytterligare ett förslag kring avsättande av medel i 


budgeten för LEOs medverkan på internationella evenemang. Under verksamhetsåret togs ett beslut 


att tillgängliggöra en summa för detta syfte, som dock aldrig användes då internationella evenemang 


ställdes in av pandemiskäl. Bifogat till denna rapport skickar jag återigen med det underlag jag då 


presenterade, med uppmaning att inför verksamhetsåret 2021-2022 återigen beakta möjligheten till 


avsättning av medel för detta skäl (se bifogat underlag). 



https://www.lef2021.org/vlepf/
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MEDLEMSUTVECKLINGEN I MD 101 Sverige 
Bakgrund - Analys – åtgärdsförslag – ansökan om stöd 


Bakgrund 


Författare av detta dokument: Bruno Ahlqvist                                                                                
Medlem i Lions sedan november 1977, DG 1986-87, CC 1989-90, ID 1997-99, BA 1999-2000, 
Internationella uppdrag inom LCI: 2004 – 2019 


Inspiration till detta dokument: John P. Kotter, professor emaritusvid Harvard Business School och 
främst hans böcker “Leading change”, “Our Iceberg Is Melting” och “That´s Not How We Do It 
Here (A story about how organizations rise and fall – and can rise again)” 


2nd Vice President Brian Sheehan´s presentation vid European Lions Virtual Symposium on 
October 3rd, 2020. “-We know the problem and we have been running in circles”. 


Dokumentet överlämnas till CC Anna Maria Bernstein, MD 101 för studium och eventuell åtgärd. 


Vi vet alltså problemet, men vet vi varför det uppstod? 


Den första Lion-klubben i Europa chartrades i Stockholm 1947. Den första tiden var det attraktivt 
för företagsledare och andra personer i ledande ställning att lägga en del av sin fritid och arbetstid 
på medlemskap och nätverkande med andra likställda. Det innebar en viss status att vara medlem i 
Lions. Utvecklingen var mycket stark i medelstora städer (efter svenska mått) 


Tillväxten var stark i knappt fyra årtionden. I mitten av 1980-talet nådde Sverige sina högsta 
medlemsantal, över 18 000 medlemmar. Sveriges befolkning var då 8,3 milj. invånare, av vilka 
endast hälften kunde bjudas in som medlemmar i Lions. Räknat på hela befolkningen var då ”Lion-
tätheten” 2,1 Lions/1 000 invånare. 


Sedan toppnoteringen 18 000 medlemmar har antalet minskat med 100 – 300 medlemmar per år och 
är i slutet av år 2020 8 900 medlemmar. Sveriges befolkning har ökat till 10,2 milj, vilket ger en 
”Lion-täthet” på 0.9 Lions 1 000 invånare. Under tiden har rekryteringsunderlaget fördubblats 
genom att kvinnor sedan 1987 kan bli medlemmar i Lions. 


En svaghet har också varit att de tre senaste GMT MD coordinators har varit baserade i städer långt 
från Stockholm och inte haft möjlighet att ägna särskilt intresse för det mest påträngande 
problemområdet vad gäller medlemsutveckling. 


”Business as usual” inkl. återkommande medlemsvärvningskampanjer initierade av LCI eller MD 
kommer oundvikligen att leda till fortsatt nedgång i MD 101. *Det går inte idag att säga hur långt vi 
kan fortsätta minska.  


Vad ledde till medlemsminskningen i Sverige (1985 – 2020)?  


• Befolkningsomflyttningar; koncentration av befolkningen till Stockholms-området. 
Stockholmsområdet har i genomsnitt växt med 30 000 invånare per år. Hälften av landets 
befolkningsökning har skett i ett koncentrerat område. Därefter kommer de befolkningstäta 
områdena kring Göteborg och Malmö. Folk flyttar av en anledning som oftast är möjligheter 
till anställning/försörjning.                                                 
Slutsats: När en Lion-medlem flyttar till en ny anställning är det av mycket låg prioritet att 
söka transfer till en ny klubb. 
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Förslag: Ett datoriserat spårningssystem av flyttade medlemmar så att en klubb på den nya 
orten kan ta kontakt. 
 


• Socialt skyddsnät; På 1960/70-talet nådde Sverige sin topp vad gäller finmaskigt social 
skyddsnät. Löften och förväntningar på jämlikhet och försörjning åt alla ansågs vara 
samhällets ansvar. Välgörenhet ansågs gammalmodigt och icke önskvärt. Många ansåg att 
Lions hjälpverksamhet var ett uttryck för rika människors dåliga samvete och genererade 
oönskade allmosor till behövande.  
Lions lösning på problemet var att rikta sin hjälpverksamhet till andra länder. Exempel på 
projekt: Barfotaläkare i Brasilien, sanitetsutrustning till ursprungsbefolkning i Guatemala, 
transportflygservice till länder i Afrika. Under 1990-talet tillkom stöd till länder som frigjort 
sig från Sovjetunionen exempel: barnhem och skolor i Rumänien och de baltiska länderna. 
Projekten blev oftast mycket framgångsrika. 
Slutsats: Lions i Sverige har förlorat den idag önskvärda metoden att ge service på sin 
hemort. 
Lösning: Nya klubbar bildas med huvudmålsättning att ge service på hemorten. 
 


• Sänkt tillfredsställelse: Satsningen på utlandsaktiviteter gav och ger goda resultat och 
förvandlar samtidigt Lion-klubbarna från serviceklubbar som gör synliga aktiviteter på 
hemorten till insamlingsklubbar som samlar in pengar och sänder dem till projekt långt 
borta. Resultaten ger stor tillfredsställelse till en hårt arbetande projektledning men ingen 
tillfredställelse till den enskilde Lion-medlemmen.  Medlemmarna börjar fundera över 
varför de skall betala medlemsavgift till klubb, distrikt, multipeldistrikt och LCI när de kan 
hjälpa röda Korset eller Rädda Barnen och betala en medlemsavgift som är fraktion av 
Lions-medlemsavgifter. 
Slutsats: Tillfredsställelse är för låg och kan uppnås bättre på annat sätt. 
Lösning: Uppmuntra klubbar att göra flera ”hand-on projekt” De största och mest 
framgångsrika i Sverige tycks vara de som driver egna permanenta loppmarknader.  
 


• Lion-tätheten i Stockholm. Under tiden som Stockholmsområdet har växt mycket kraftigt 
har antalet Lion-medlemmar och Lion-klubbar minskat kraftig. När Lion-tätheten i Sverige 
är 0,9/1 000 är den i Stockholmsområdet nere i 0,1 medlem/1 000 – och fortsatt minskande.  
Slutsats: Lion-klubbar är i det närmast okända i Stockholm 
Lösning: Bilda nya Lion-klubbar i alla nybyggda bostadsområden runt Stockholm 
 


Andra problem att åtgärda.  


• Brist på kvinnor i Lions. Enligt PIP Sten Åkestam väcktes frågan om kvinnligt 
medlemskap först i Sverige redan 1972. Ändå har Sverige idag i en internationell jämförelse 
en lägre andel kvinnliga medlemmar än många andra länder. Här finns en potential som vi 
ännu inte förstått att utnyttja. 


• Nöjdfällan. En Lion-klubb har 30 medlemmar. På grund av avflyttning, sjukdom och 
dödsfall förloras en medlem per år. Trivseln bland medlemmarna är stor och det finns ett 
tyst motstånd mot att riskera sammanhållningen genom att bjuda in en ny medlem. Man 
anpassar sin service till sina minskande insamlingsresultat. Efter 15 år är man 15 
medlemmar. Man får svårt att tillsätta styrelse och tar bort någon inkomstaktivitet, 
Medlemmarna har en medelålder på 80 år. Man har inga yngre vänner att bjuda in. Man 
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börjar diskutera nedläggning utan att se alla andra möjligheter. Man känner inget ansvar att 
bilda nya klubbar! 
 


Förslag till att vända trenden – först i Stockholmsområdet där läget är akut. 


Åtgärder och ansvar 


Stockholm city har ett fåtal mycket små klubbar kvar. Solna stad (i Stockholms absoluta närhet har 
mer än 80 000 invånare, men inte längre någon Lions Club) och stort antal nybyggda förorter är helt 
utan Lion-klubbar.  


En realistisk målsättning är att inom tre år chartra minst 10 nya Lion-klubbar i Stockholms 
omgivningar och lika många företagsklubbar på större arbetsplatser. En snabb vändning av 
utvecklingen i det mest problematiska området skulle vara mycket stimulerande för andra större 
städer med många nya bostadsområden. Nya klubbar av olika slag skulle också bryta upp de gamla 
mötesrutinerna, vilka kan vara avskräckande för yngre medlemmar. 


Det yttersta ansvaret för en så omfattande nystart ligger på distriktet och hos någon som får ett 
övergripande ansvar hela femårsperioden. 


Metod  


För bostadsområden (i sammandrag):  


1. Avtala med den största lokala livsmedelsbutiken om att få använda dess anslagstavla för 
inbjudan till informationsmöte på kvällstid inom en vecka. Om det finns en villaförening 
eller liknande frågar om i stället om ett samarrangemang med denna förening.  


2. Låna/hyr en gemensam kvarterslokal eller liknande. Bjud på en enkel förtäring och berätta 
under max. 1 timme om vad Lions är och vad Lions uträttar och inte minst vad 
medlemskapet ger tillbaka i gemenskap, ledarskapsutbildning, en känsla av positiv fritid och 
personlig tillfredsställelse. Presentation inklusive PowerPoints skall vara väl förberedd och 
inövad, livfull och anpassad till just denna ort. Därefter ges möjlighet till frågor och svar. 
Glöm inte att informera om kostnaderna för medlemskap. Glöm inte att fråga om intresse! 


3. Förslag på service skall vara en återgång till Lions ursprungliga sätt att arbeta d.v.s. att på 
olika sätt bidra till en förbättring av när-samhället (aktiviteter och lekplatser, stöd till lokal 
idrotts/ungdoms-verksamhet, lokalt fritidsområde, hjälp till äldre med transport och 
shopping med mera.) Man bör också föreslå någon regional/nationell stödåtgärd såsom 
bidrag till någon Lions forskningsfond eller hjälp till forskning kring barndiabetes (Sverige 
och Finland har världens högsta spridning av diabetes typ 1 bland barn – alla känner en 
drabbad familj.)   


4. Fråga hur många som är beredda att svara ja på plats. Troligen färre än 20 personer. Utlys 
ett uppföljningsmöte inom en vecka och uppmana alla att ta med sig en granne. 


5. Möte nr 2. Kort summering från första mötet och öppen diskussion om möjligheterna. Får 
man då inte 20 positiva svar utlyser man ett tredje och sista möte som i stort är en 
upprepning av möte nr 2. 


6. Om möte nr 3 inte leder till positivt beslut tackar man för den tid deltagarna offrat. Lämnar 
kontaktuppgifter om de skulle ändra sig och avslutar aktiviteten i detta område med 
dokumentation om vad som gjorde att man inte lyckades. Erbjud kontaktförmedling till 
klubb i närliggande samhälle.  
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7. Har man 20-25 namn på intresserade chartermedlemmar går man vidare med normala 
charterrutiner. 


Rutiner för att bilda företagsklubbar kräver en absolut accept från den högsta chefen på den lokala 
etableringen. Informationsmöte på arbetstid, möteslokal på arbetet. Mötestider kan vara lunchmöten 
eller direkt efter jobbet. 


Det är rimligt att man uppnår bildande av en ny klubb vid var tionde informationsträff. Det är 
mycket viktigt att informera eventuellt existerande klubbar i närområdet om den planerade 
aktiviteten innan den påbörjas.  


Förslag till finansiering och genomförande / ansökan 


Jag tror mig minnas att det någon gång på 1970-80-talet fanns en befattning i MD 101 benämnd 
International Staff Representative (ISR). En person anställd av LCI med uppdrag att bistå vid 
bildande av nya klubbar. 


Med utgångspunkt i detta föreslår jag att LCI anställer en person på halvtid att under ett 3-årigt 
projekt, med en rimlig fast lön, kostnadsersättning samt en rörlig incentive per chartrad klubb. 
Befattningen skall vara underställd lämplig divisionschef hos LCI samt ha rapportskyldighet till DG 
i distrikt 101-O och CC för MD 101. Arbetsplats skall hyresfritt beredas på MD 101 kontor i 
Stockholm. 


Aktiviteten skall inte åtföljas av några lättnader gällande charter- och medlemsavgifter utan skall 
visa de verkliga kostnaderna för medlemskap. Aktiviteten kan vara ett pilotprojekt för en utvidgning 
till andra MD med likartade problem i första hand i Europa och Nordamerika. Den kan till och med 
visa sig vara självfinansierande.    


Gävle, Sverige i oktober 2020 


Bruno Ahlqvist 
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Lion-täthet i Stockholmstrakten. 


Kommun  Befolkning Lions Club  Medlemmar Lions/1 000 


Botkyrka  91 2340 -  - 0 


Danderyd  32 720 Danderyd  25 0,76 


Ekerö  27 400l Färingsö  9 0,33 


Gnesta  10 860 Gnesta  45 4,17 


Haninge  85 700 Västerhaninge 30 0,35 


Huddinge  107 500 Huddinge  33 0,31 


Järfälla  74 400 Järfälla  17 0,22 


Lidingö  46 850 Lidingö  10 0,21 


Nacka  99 360 Nacka/Boo/Värmdö 3 0,22 


   Saltsjöbaden  19 


   Älta  -       


Norrtälje  59 420 Norrtälje  51 0,85 


Nykvarn  10 420 Turinge  17 1,63 


Nynäshamn  27 750 Nynäshamn  12 1,05 


   Sorunda/Ösmo 17 


Salem  16 610 Salem  - 0 


Sigtuna  46 270 Märsta/Arlanda 17 1,30 


   Sigtuna  42 


Sollentuna  71 000 Sollentuna  20 0,28 


Solna  78 130 -  - 0 


Stockholm  935 600 Stockholm  14 0.11 


   Globen  32 


   Kungsholmen  8 


   Bromma  15 


   Vällingby  6 


   Spånga  18 


   Mässan  7 


Sundbyberg  47 750 Sundbyberg  36 0,75 


Södertälje  94 630 St. Ragnhild  21 0,22 







 
 


2020-2021 
Bil 91 


2021-01-19 
Sida 2 av 2 


Trosa  5 836 -  - 0 


Tyresö  47 100 Trollbäcken  27 1,44 


   T. Aurora  12 


   Tyresö  29 


Täby  69 390 Täby  34 0,86 


   T. Näsbypark  26 


Upplands-Bro 26 750 Upplands-Bro 17 0,64 


Upplands Väsby 43 890 Upplands Väsby 34 0,77 


Vallentuna  32 790 Vallentuna  19 0,50 


Vaxholm  11 620 Vaxholm  40 3,44 


Värmdö  42 000 -  - 0 


Österåker  43 290 Österåker  47 1,08 


 


Totalt  2 256 270 37 LC  809 0,35 / 1000 


 


Sverige  9 995 153 427 LC  10 523 1.05 / 1000 


 


Stockholmsområdet har 22,5% av befolkningen och 7,7% av Sveriges Lions. 
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MD:s Rådgivande Placeringsgrupp 
Protokoll fört vid sammanträde med Multipeldistriktets rådgivande placeringsgrupp fredagen den 
27 november 2020. Mötet äger rum som ett telefonmöte. 
Närvarande: Ordförande Ingvar Långström samt Gunnar Lindberg och Bo Eriksson.   
 
§          34 Öppnande 
 Sammanträdet öppnades. 
 
§          35   Ärende för behandling 


Förfall per 2020-12-05 av fastränteplacering på 950 000 kr i Marginalen Bank  
Samt även vid detta möte genomgång av Lions placeringar med tyngdpunkten på 
innehavet i företagsobligationsfonden Lannebo Corporate Bond A.                                                                                  


§         36 Likviditetsrapport 
Likviditeten på checkkontot är helt tillfredsställande i dagsläget men försvagas något i 
början på nästa år varför placeringsgruppen föreslår att ytterligare belopp inte placeras 
nu.         


§        37 Marknadsbedömning 
Inget dramatiskt sker på de finansiella marknaderna. Riksbanken har aviserat att de 
låga räntorna beräknas kvarstå till år 2023. Bristen på placeringsalternativ gör att 
aktiemarknaderna håller sin goda nivå trots pandemi och andra faktorer som normalt 
rimligen skulle ge negativa effekter.                                               


 §        38 Placeringsalternativ 
 Fasträntekonto i Länsförsäkringar Bank: 
  90 dagar  0,05 % 
 180 dagar  0,20 % 
 Ett år  0,15 % 
 
 SBAB-konto 
 Ej bundet  0,30 % 
 Fast ränta, ett år 0,53 % 
 Fast ränta, två år 0,55 %  
  


Landshypotek Bank 
 Ej bundet  0,35 % 
 
 Marginalen Bank 
 Fast ränta 360 dagar 1,10 % 
 
   §        39 Rekommendationsbeslut korta placeringar 


Placeringsgruppen föreslår att den fasta placeringen i Marginalen Bank förlängs ett år 
till en räntesats idag på 1,10 % Beloppet ligger inom insättningsgarantin på just 
950 000 kr. Ett belopp som troligen kommer att öka för att anpassas till den inom EU 
vanligare nivån på Euro 100 000.      
                                                                                                    


§        40  Långa placeringar   
I Lannebo Fonders Corporate Bond A finns 28 850,248 andelar till kursen 118,00 kr. 
Värdet uppgår till 3 404 329 kr. Investerat belopp är 3 395 135 kr. Värdeökning på 9 
194 kr. Under år 2020 har fonden hittills i sig minskat med 2,5 % Under år 2019 
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ökade fondens värde med 3,7 %. Lions värde i fonden har ökat med ca 0,27 % Fonden 
innehåller huvudsakligen obligationer emitterade av börsnoterade företag med god 
kreditvärdighet. Risken i fonden är normalt begränsad men vid räntehöjningar kan den 
ge negativ avkastning. Det finns även vid starka störningar i marknaden en 
likviditetsrisk. Eftersom den nordiska marknaden är relativt begränsad i storlek kan 
prissättningen på inneliggande obligationer vid kriser bli svårbedömd. Det är främst 
denna risk i kombination med då ökad riskaversion som påverkade värdet under den 
allmänt svaga finansmarknaden under           försommaren 2020.                                                                            
Fonden har risktal 3 på den 7-gradiga skalan.  


 
 
§       41 Rekommendationsbeslut långa placeringar 


Lannebo Corporate Bond A har visat en tydlig återhämtning. Vid allt annat lika ger 
fonden en beräknad avkastning på ca 2 % räknat på årsbasis och efter 
förvaltningskostnad. Placeringsgruppen föreslår att placeringen kvarstår. Diskuterades 
dock att ett belopp på ca en tredjedel av innehavet eventuellt kan överföras till annan 
placering. Gruppen skall undersöka alternativ, bland annat ifall hedgefonder kan vara 
en möjlighet.       
 


§      42 Utestående placeringar efter detta sammanträde 
 Om AU följer Placeringsgruppens rekommendationer så blir utestående placeringar på 


följande sätt:  
 Kortfristiga placeringar:                 


1 000 000 kr Bankkonto i SBAB till 0,30 % rörlig ränta  
1 000 000 kr Fasträntekonto i SBAB, ett år, 0,78 %           förfallodag 2021-02-03 
1 000 000 kr Fasträntekonto i SBAB, ett år, 0,54 %           förfallodag 2021-10-21   


 3 000 000 kr Bankkonto i Landshypotek rörlig ränta 0,35 % 
 950 000 kr Fasträntekonto i Marginalen Bank till 1,10 % förfallodag 2021-12-05 
  Långfristig placering: 


3 404 329 kr i Lannebo Fonder, Corporate Bond A.   
                                   
§     43 Kommande sammanträde 
 Beslutades fredagen den 22 januari 2021 som nästa datum för sammanträde vilket sker 


som telefonmöte kl. 10. 
 
 §     44 Avslut 
 Sammanträdet avslutades av gruppens ordförande Ingvar Långström. 


 
Långsele, Sigtuna och Knivsta den 27 november 2020. 


  
 
Ingvar Långström Gunnar Lindberg   Bo Eriksson 
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Lägesrapport inför GR 4 den 29 januari 2021 


Water Means Life har hittat vatten i Somalia 


 


                                                      
 
 


Vi fann mängder av vatten i ett av Världens torraste områden. 


Under september månad 2019 startade Lions borrningen i byn Beeli Wacatay och vi har  
hittat mängder av vatten på 320 meters djup.  
 
Anläggningen är i drift sedan invigningen 28 februari 2020 och det kommer kontinuerligt 11-12 m3 per 
timme. 


                            
Vi planerar nu att borra efter vatten i byn Hamure som ligger 70 km söderut räknat från den by där vi fann 
vatten och då får ytterligare ca 15000 människor i Bari-regionens alla byar tillgång till dricksvatten.  
 
Den senaste tiden har byns invånarantal börjat öka eftersom människor flyttar dit när det nu finns vatten, 
vilket ju är fantastiskt. Vi har således fått hejd på flyktingströmmen. 
 
Vi har skickat en ny ansökan till LCIF och hoppas att vi får den beviljad, vilket innebär att vi i så fall 
klarar hela finansieringen för borrning av hål nr 2 och vi har på kontot per 21 dec 2020 hela 797 441 kr 
 
Vi har fått bekräftat att LCIF mottagit och diariefört vår ansökan. Beslut från LCIF väntas i januari 2021 och 
om ansökan beviljas börjar borrning i byn Hamure under februari 2021. 
 
Borlänge 2021-01-11 


Kenneth Lindgren                                                                                                                                                     
Projektledare för WM 
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Rapport GMT 


 


 


Vi har haft 2 stycken Teams möten och ser över möjligheten att skaffa oss lite erfarenhet från 
personer som har gått ur Lions genom en enkät. Här har vi även inkluderat New Voices för ett 
större samarbete och spridningsnätverk. 


Vi har börjat kika på vad och hur vi ska komma ut med bra saker till distrikt och klubbar när 
pandemin släpper. 


Vi ser att det digitala verktyget håller och vi tror att det kommer att bli ett instrument för oss 
även under våren. 


 


Johan Skoog 


MDGMT 


12 jan -21 








Mötesplan 2020 – 2021 
Event Start Slut Anm. Plats 
Convention 2020-06-25 2020-07-01 Inställt Singapore 
GR 1 2020-07-06 19-20 GTM 


Rapport 2020-08-10 deadline rapport till AU 
AU 1 2020-08-20 kl. 10.00 Lions kontor Stockholm 
GR 2 2020-09-18 2020-09-20 Södertälje 


Europaforum  2020-10-01 2020-10-03 Inställt 
Rapport 2020-10-11 
AU 2 2020-10-16 2020-10-18 Borås 
CC-möte 2020-11-21 2020-11-22 Finland 
GR 3 2020-11-13 2020-11-15 


NSR 2021-01-15 2021-01-17 Helsingfors 
Rapport 2021-01-12 
AU 3 2021-01-21 
GR 4 2021-01-29 2021-01-31 


Rapport 2021-02-05 
AU 4 2021-02-12 
GR 5 2021-02-27 2021-02-27 Go to Meeting 


Rapport 2021-04-01 
AU 5 2021-04-08 
GR 6 2021-05-06 Borås 
RM 2021-05-07 2021-05-09 Borås 
GR 6 2021-05-09 Borås 
Rapport 2021-05-30 
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     Avesta 210118 


Angående NSR 2023 
 


Till AU 


2023 är det dags för MD 101 att vara värd för NSR igen. Så dags borde det vara slut med pandemin 
och vi kan ha ett fysiskt möte. Ett möte med upp till 200 deltagare kräver lång planering av lokaler, 
transport mm.  


Nu när vi sonderar så börjar det bli uppbokat på konferensanläggningarna. 


När vi förra gången var på Marholmen utanför Norrtälje så var priserna attraktiva och 
arrangemanget bra. Det vi fick kritik för var att transporterna kunde ha varit lite mer frekvent. 
Marholmen har ledigt denna helg och vi har begärt in dokumenten från LC Norrtälje. Vi har även 
gjort förfrågan på någon extern Lion utanför RMK att vara med i planeringen som har stor 
erfarenhet av NSR. 


Vårt enhälliga i kommitteens förslag är att RMK får i uppdrag att anordna detta möte.  


 


 


RMK 


Genom PCC Mattias Öberg 
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Rapport 3 MDGLT


Uppdraget som MDGLT är att vara koordinator för ledarskapsutveckling inom Multipeldistriktet. 


GLT-gruppen består av: Finn Bangsgaard, LC Svansjö; Lars-Gunnar Holmberg, LC Mora; Bodil 


Serlander LC Örnsköldsvik/Höga Kusten; Johnny Berggren, LC Kalmar/Skälby samt undertecknad Ralf 


Melin, LC Saltsjöbaden. Huvudfokus är att hitta nya ledare inom Lions och se till att dessa får 


verktygen för att med tillförsikt kunna utföra sina uppdrag på ett förtjänstfullt sätt. 


En vakans i MD:s GAT-team kvarstår. 


Målsättningen att finna rätt former för gemensamma utbildningar över hela Sverige kvarstår och 


tanken är att distriktutbildningarna genomförs av distriktens GLT tillsammans med DG och kan 


därigenom lägga till avsnitt som särpräglar det enskilda distriktet.  


Vi är fortsatt överens om att det är önskvärt att i respektive distrikt genomföra minst en 


temadag/utbildningsdag för pågående tjänstemän inför nytt verksamhetsår. I dessa sammanhang 


söker vi även att öka Lionskunskapen generellt så att det inte råder osäkerhet om vad Lions-rörelsen 


står för.  


GAT-teamet träffades i en gemensam videokonferens via ZOOM den 9 december med 24 deltagare. 


Alla var aktiva och protokollet från mötet har sänts ut till alla deltagare samt AU/GR. Innan dess har 


GLT sammanträtt vid två tillfällen. Ambitionen är att gemensamma träffar ska äga rum månadsvis 


och/eller då en specifik fråga kommer på agendan. 


VDG-utbildningarna fick ställas in i Kista men fortgår genom videomöten/hemuppgifter. Dessa träffar 


kommer att ske mer frekvent än de fysiska träffar som planerats i syfte att se till att VDG-teamet har 


de grundkunskaper som krävs inför nästa verksamhetsår.  


Texten ”Lions som Begrepp” har kompletterats med en kort video (7 minuter) som en 


programförklaring och som stöd till lokalt genomförande. Glädjande har den mottagits väldigt 


positivt. Såväl video som text ligger ute på https://lions.se/index.php/en/start-medlemssidan längs 


ner. Du får bläddra! 


I LCI:s direktiv för att ”Mäta Framgång” ingår att 2vDG ska ha samma utbildningar som 1vDG, vid 


samma tillfälle. På en direkt fråga till LCI om vad som ska erbjudas 2vDG då de blivit 1vDG och redan 


genomgått utbildningen blev det tvärtyst. Efterlyser därför att GR återkommer med direktiv till 


MDGLT. 


I övrigt har bekräftelse kommit att en ALLI-utbildning (Advanced Lions Leadership Institute) kommer 


att genomföras i Paris den 20-22 mars 2021 enbart på franska. Parallelt sker en kurs i Rom på 


italienska samt en i Spanien på spanska. Ingen kurs genomförs på engelska i år. (2021) Sista dag för 


ansökning är den 20 december. 


En FDI (Faculty Development Institute) är en instruktörskurs som är schemalagd till Stockholm den 


22-24 maj 2021 och genomförs på svenska, engelska, portugisiska och finska. Ännu är det inte klart 


vem som kommer att genomföra denna.  


2020-2021
Bil 101


2021-01-19



mailto:Ralf.melin@telia.com

mailto:glt@lions.se

https://lions.se/index.php/en/start-medlemssidan





Sid. 2 
2020-12-16 


MDGLT 101 Ralf Melin Älgövägen 31A, S-133 36 Saltsjöbaden 
Ralf.melin@telia.com / glt@lions.se  Mob: +46-70-3287204 


Multipeldistriktet har sökt, och fått anslag att genomföra en RLLI-kurs (Regional Lions Leadership 


Institute) till våren. Sökanden kan vara de som vill bli, men ännu inte blivit President i en klubb och 


som vill veta mer. Kursen kommer att bli av under februari-mars och mer information kommer. 


Övrigt: 


- Tillsammans med GLT Bodil Serlander och DG Kia Carlsson har det genomförts en


zonutbildning för distrikt Norr vid två videomöten.


- Efterlevnaden av att rapportera medlemsantalen månadsvis är fortfarande svag eller mycket


svag. Det kan finnas en korrelation när man även tittar på klubbar som ligger efter med


saldot på klubbkontot. Många klubbar har både ett minussaldo på rapporteringen (3


månader) och en vilande skuld. Flera av dessa har vidare inte rapporterat in tjänstemän till


LCI och går då inte att nås vare sig av distrikt, MD eller LCI vilket gör att klubbarna blir


isolerade.


Saltsjöbaden i december 2020 


Ralf Melin, MDGLT 101 
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Rapport till AU 2021 01 0I 


LCIF MD 101 
LCIF situationen på MD101 är väl inte så lysande det kan bero på covid situationen,och den 
nedstängning som klubbarnas verksamhet är inne.  


Jag har försökt att få distriktets koordinatorer trots den uppkomna situationen att ändå agera 
genom att förbereda sig inför den dag möjligheterna förändras. 


Förslag på att man iordning ställer sändlista till klubbkoordinator och där sådan saknas ska 
sittande president ha ansvaret för att information från LCIF kan tas emot hos klubbarna.   
Tyvärr har ingen av DC rapporterat om det har gjorts några sändlistor. 


För mig är det viktigt att information kommer vidare ut på klubbnivå eftersom klubbarna är ju 
LCIF:s förlängda arm samt våra säljare ut till allmänheten. Det är ju deras bidrag som gör att vi 
kan finnas till för att klar av de möjligheter till snabba insatser som vi nu ser kommer mer och 
kanske oftare än det har varit tidigare! 


Jag hade en vision att vi koordinatorer ska arbeta som ett team och tillsammans agera för att få 
till en fungerande verksamhet. Min känsla i dag är att det saknas intresse för detta, vilket gör 
mig besviken samtidigt som man förmodligen inte trivs med mig eller tycker att det inte behövs 
någon som försöker lyfta vår största aktivitet i LIONs. 


Vid de utbildningstillfällen som varit under hösten, har det varit dåligt deltagande från 
distriktens koordinatorer, med vissa undantag vilket naturligtvis inte är bra.  Förklaring som jag 
fått från några var att utbildningen skulle ske på engelska vilket inte var helt rätt eftersom det 
fanns möjlighet att få svensk tolkning samt att alla PP fanns på svenska man valde språk före 
sessionens början. Tyvärr kanske man inte kontrollerade detta.  


Kunskapsnivån ute på klubbnivå ser heller inte bra ut i dagsläget vad gäller LCIF.  


Där har jag begärt att man gör ett grund program för klubbarna som man ska kunna använda för 
att man tydligare ska förstå vad LCIF gör och står för. Det har man tagit till sig och arbetar med 
detta och torde vara klart snarast. 


 Det programmet kommer att vara på svenska. 


Idag ser jag mitt uppdrag som onödigt och funderar på vad jag kunnat göra annorlunda, samt 
använt den tid som jag lagt ner till andra uppgifter och min familj. 


PDG Lennart Fredriksson 


LCIF Coordinator MD 101 


 


 


 


 








Rapport från MDGST 


Jag har deltagit i upplägg av GToMeeting möten med alla MDGAT och NV som leddes på ett 


bra sätt av MDGLT Ralf Melin. Det var ett stort deltagande och engagemang och precis som 


Robert Rettby sa efter att ha läst protokollet ”Relevanta och praktiska konstateranden, en 


utmärkt  ledtråd för framtiden”.   Formatet för möten med MDGAT och NV verkar ha hittat 


sin form för framtiden.  


Det har varit tunt med aktiviteter i distrikten på grund av Covid 19, många klubbar har haft 


digitala möten vilket är viktigt. Lions Västervik var med i populära programmet Landet Runt 


på TV där man presenterade en ny form av Luciatåg. Lucia står på flaket på en täckt lastbil 


och de kör omkring med Luciorna i stället för att folk kommer till trånga lokaler. 


Covidsäkert, innovativt och bra.   


Den andra aktiviteten gick av stapeln under november som är Diabetesmånaden. 


Aktivitetsformatet var i form av en tipspromenad  samarbete med där klubbarna erhöll 


färdiga frågor och svar om Diabetes- typ1. Det skedde i samarbete med Barndiabetesfonden 


som Lions var med och startade 1989. Vi är fortfarande är den i särklass största 


bidragsgivarna enligt Barndiabetesfonden vilket vi ska vara stolta över. Syftet med aktiviteten 


var att samla in medel till diabetesforskningen för diabetes Typ1 som fortfarande är en olöst 


knut.  


Jag väntar på svar från distrikten gällande utfall på ovan nämnd aktiviteter. Svaren kommer 


då att ligga till grund för planering av kommande aktiviteter under våren 2021 där planerna 


är: 


• I februari en aktivitet för BQTL, vårt tältprojekt i samarbete med bl. a MSB.


• Preliminärt under mars/april, en diabetesaktivitet tillsammans med Barndiabetsfonden


och  ICA som är tänkt att genomföras i deras butiker.


• I juni en miljöaktivitet där inriktningen ännu inte är bestämd.


Åke Nyquist 


MDGST 


2020 12 16 


2020-2021
Bil 103


2021-01-19








Lions Club International MD 101


2020-21 2020-21 2020-21 2020-21 2019-20 2020-21


01/11.2020  - 30/11.2020 NOVEMBER NOVEMBER Ackumulerat Ackumulerad Ackumulerat ÅRS


Utfall budget Utfall budget Utfall budget


Intäkter


Nationella avgifter 0 0 1 526 005 1 546 422 1 629 731 3 058 844


Försäljning  11 556 38 000 51 257 190 000 151 163 456 000


Handbok 42 280 0 42 385 30 000 0 30 000


The Lion 0 0 -2 704 86 000 88 867 172 000


Stim/Sami 0 0 0 0 0 310 000


Annonsförsäljning Tidn Lion 0 0 0 1 875 7 556 3 750


VDG-utbildning 0 0 0 0 0 25 000


LCI ers. Porto 1 069 625 2 105 3 125 4 577 7 500


Vidarefakt. YE kostnader 0 0 0 0 1 301 0


LCI ers. ZO-utbildning 0 0 0 0 0 0


LCI ers. RLLI-utbildning 0 62 000 0 83 500 106 083 105 000


Convention Resenärer 0 0 35 0 0 0


Vidarefakt. NSR Kostnader 0 0 0 0 0 25 000


Vidarefakt. RM Kostnader 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. EF Kostnader 0 0 0 0 0 0


LCI . Women In Lions 0 0 0 0 0 0


LCI ers. PR stöd 0 0 0 0 0 25 000


LCI GLT / GMT Area Training 0 0 0 0 0 0


LCI GST 0 0 0 0 0 0


Anm. Avg. seminarier 0 0 0 0 0 0


LQ Administration 0 4 000 20 000 20 000 24 000 48 000


AF Bidrag 0 0 0 0 0 0


Övr ersättningar o intäkter 2 0 11 0 6 0


Summa intäkter 54 906 104 625 1 639 093 1 960 922 2 013 283 4 266 094


Kostnader


Varor -10 024 -28 000 -18 512 -140 000 -121 139 -336 000


GRO 0 -5 833 -3 965 -29 167 -19 290 -70 000


VGRO -3 465 -3 333 -15 292 -16 667 -6 486 -40 000


GR 0 -7 333 -78 956 -36 667 -28 485 -88 000


AU 0 -3 333 -10 859 -16 667 -22 314 -40 000


IT 0 -1 250 0 -6 250 0 -15 000


RM -1 200 0 -1 200 -275 000 -312 132 -275 000


NSR 0 0 -95 345 -100 000 -125 041 -180 000


EF 0 -30 000 0 -60 000 -68 713 -60 000


Convention 0 0 -250 -66 000 -78 533 -66 000


Övriga Kommittér 1 291 -2 500 -12 927 -12 500 -7 872 -45 000


GLT 0 -5 000 -4 550 -25 000 -28 771 -60 000


GMT 0 -4 167 -2 735 -20 833 -27 074 -50 000


GST, IR/HJ, BQtL 0 -5 833 -3 535 -29 167 -40 835 -70 000


ZO-Utbildning 0 0 0 -25 000 -8 000 -25 000


VDG-Utbildning 0 -6 333 -33 243 -31 667 -23 987 -76 000


RLLI -Utbildning 0 -110 000 -330 -110 000 -131 467 -140 000


IR/HJ 0 0 0 0 0 0


Medlemsutveckling 0 0 0 0 0 0


YE 0 -2 917 -7 310 -14 583 -23 692 -35 000


RVN 0 0 -2 505 -6 600 -4 027 -19 800


Distriktsindelnings gruppen 0 0 0 0 0 0


Riksmötes gruppen -1 027 -4 167 -7 599 -20 833 -19 511 -50 000


Framtidsgruppen 0 0 0 0 0 0


Women In Lions 0 0 0 0 0 0


PR -12 044 -4 167 -12 044 -20 833 -11 298 -50 000


The Lion 0 0 -37 183 -109 875 -145 173 -219 750


STIM/SAMI -279 033 0 -279 033 0 -277 572 -310 000


Handboken 0 0 -40 794 -20 000 0 -20 000


Personal -108 269 -103 689 -541 554 -518 443 -453 668 -1 219 264


Administration -5 730 -25 812 -143 856 -180 058 -147 121 -590 740
Summa kostnader -419 501 -353 667 -1 353 576 -1 891 810 -2 132 200 -4 150 554


Resultat före avskrivningar -364 595 -249 042 285 517 69 112 -118 917 115 540
Kostnader för avskrivn o avsättn 0 0 0 0 0 0
Finansiella intäkter och kostnader 17 408 1 000 17 408 5 000 0 12 000
Extraordinära intäkter o kostnader 0 -40 000 0 -40 000 -36 262 -40 000


-347 186 -288 042 302 925 34 112 -155 179 87 540


Resultat -347 186 -288 042 302 925 34 112 -155 179 87 540


2020-12-01 / BL


Intäkter
Tidn. LION 86000


Kostnader Tidn. LION budget September -71817
RM -275000
STIM/Sami 279033


321141,18 34 112 287 029


Avvikelser i förhållande till BUDGET
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Lions Club International MD 101


2020-21 2020-21 2020-21 2020-21 2019-20 2020-21


01/12.2020  - 31/12.2020 DECEMBER DECEMBER Ackumulerat Ackumulerad Ackumulerat ÅRS


Utfall budget Utfall budget Utfall budget


Intäkter


Nationella avgifter 0 0 1 526 005 1 546 422 1 629 731 3 058 844


Försäljning  -833 38 000 50 424 228 000 189 928 456 000


Handbok 150 0 42 535 30 000 33 090 30 000


The Lion 0 0 -2 704 86 000 88 867 172 000


Stim/Sami 0 0 0 0 0 310 000


Annonsförsäljning Tidn Lion 0 0 0 1 875 7 556 3 750


VDG-utbildning 0 0 0 0 0 25 000


LCI ers. Porto 0 625 2 105 3 750 4 577 7 500


Vidarefakt. YE kostnader 0 0 0 0 1 301 0


LCI ers. ZO-utbildning 0 0 0 0 0 0


LCI ers. RLLI-utbildning 0 21 500 0 105 000 127 705 105 000


Convention Resenärer 0 0 35 0 0 0


Vidarefakt. NSR Kostnader 0 0 0 0 0 25 000


Vidarefakt. RM Kostnader 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. EF Kostnader 0 0 0 0 0 0


LCI . Women In Lions 0 0 0 0 0 0


LCI ers. PR stöd 0 12 500 0 12 500 0 25 000


LCI GLT / GMT Area Training 0 0 0 0 0 0


LCI GST 0 0 0 0 0 0


Anm. Avg. seminarier 0 0 0 0 0 0


LQ Administration 0 4 000 20 000 24 000 28 000 48 000


AF Bidrag 0 0 0 0 0 0


Övr ersättningar o intäkter 2 0 12 0 7 0


Summa intäkter -681 76 625 1 638 412 2 037 547 2 110 761 4 266 094


Kostnader


Varor -5 161 -28 000 -23 673 -168 000 -137 177 -336 000


GRO 0 -5 833 -3 965 -35 000 -23 954 -70 000


VGRO 0 -3 333 -15 292 -20 000 -14 148 -40 000


GR 0 -7 333 -78 956 -44 000 -51 079 -88 000


AU 0 -3 333 -10 859 -20 000 -28 565 -40 000


IT 0 -1 250 0 -7 500 0 -15 000


RM 0 0 -1 200 -275 000 -312 132 -275 000


NSR 0 0 -95 345 -100 000 -125 041 -180 000


EF 0 0 0 -60 000 -68 713 -60 000


Convention 0 0 -250 -66 000 -78 533 -66 000


Övriga Kommittér 0 -2 500 -12 927 -15 000 -21 038 -45 000


GLT 0 -5 000 -4 550 -30 000 -30 179 -60 000


GMT 0 -4 167 -2 735 -25 000 -27 074 -50 000


GST, IR/HJ, BQtL 0 -5 833 -3 535 -35 000 -48 697 -70 000


ZO-Utbildning 0 0 0 -25 000 -8 000 -25 000


VDG-Utbildning -1 857 -6 333 -35 100 -38 000 -45 996 -76 000


RLLI -Utbildning 0 -30 000 -330 -140 000 -139 749 -140 000


IR/HJ 0 0 0 0 0 0


Medlemsutveckling 0 0 0 0 0 0


YE 0 -2 917 -7 310 -17 500 -27 886 -35 000


RVN 0 0 -2 505 -6 600 -4 027 -19 800


Distriktsindelnings gruppen 0 0 0 0 0 0


Riksmötes gruppen 0 -4 167 -7 599 -25 000 -40 553 -50 000


Framtidsgruppen 0 0 0 0 0 0


Women In Lions 0 0 0 0 0 0


PR -11 244 -4 167 -23 288 -25 000 -11 298 -50 000


The Lion -68 482 0 -105 665 -109 875 -197 602 -219 750


STIM/SAMI 0 0 -279 033 0 -277 572 -310 000


Handboken 0 0 -40 794 -20 000 -18 349 -20 000


Personal -97 350 -103 689 -638 904 -622 132 -543 626 -1 219 264


Administration -33 054 -76 812 -176 910 -256 870 -301 717 -590 740
Summa kostnader -217 148 -294 667 -1 570 723 -2 186 477 -2 582 703 -4 150 554


Resultat före avskrivningar -217 829 -218 042 67 688 -148 930 -471 942 115 540
Kostnader för avskrivn o avsättn 0 0 0 0 0 0
Finansiella intäkter och kostnader 0 1 000 17 408 6 000 0 12 000
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 0 -40 000 -36 262 -40 000


-217 829 -217 042 85 096 -182 930 -508 204 87 540


Resultat -217 829 -217 042 85 096 -182 930 -508 204 87 540


2021-01-07 / BL


Intäkter
Tidn. LION 86000
LQ Vidarefakt 4000


Kostnader 0
RM -275000
Hyra -50755
Collectum -8477
STIM/Sami 279033


119897,39 -182 930 302 827


Avvikelser i förhållande till BUDGET


2020-2021
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2021-01-19








Tack Lionsklubbar i Sverige som 


gjorde det möjligt! 


Varje vår brukar jag utmana många av 


mina Facebook vänner att ta ett tidigt dopp 


för De Glömda Barnen.  I år såg min vän 


Lennart Heintz detta och han bestämde sig 


då för att skänka en litografi ”Pojke i 


vatten” av Mikael Persbrandt. Litografin är 


nr10 av 200 och har måtten 60 x 75 cm. 


Värdet är 4 500 kr.  


Hans motivation var, jag vet hur mycket 


bra insatser Lions gör på ideel basis och 


vilket fint projekt som ni har i Turkiet - De 


Glömda Barnen. Vi ser gärna att pengarna 


går till just nämnda projekt. 


Jag såg en möjlighet! 


En möjlighet att göra en sista insatts för De 


Glömda  Barnen. Jag föreslog Lions 


Sveriges AU att vi skulle göra en 


andelsaktivitet och att pengarna skulle gå 


till De Glömda Barnen och eventuellt en 


skolmodul i Adanaregionen. 


Andelspriset var 50 kronor/medlem i 


klubben. 


Under hösten har varje klubbsekreterare, 


president och kassör vid två tillfällen 


erhållit ett digitalt brev om aktiviteten. 


Hur gick det då? 


Fantastiskt bra tycker jag! Vi sålde hela 


2093 andelar fördelat på 72 klubbar. Det 


gav hela 104 650 kronor.  Stort tack till er 


som deltog! Nu kan vi uppföra ytterligare 


en skolmodul i Adana denna gång med 


Mikael Persbrandts hälsning och autograf 


(se nedan). 


Vad händer nu?  


Dragning kommer att ske på nästa MD 


AU3 i Stockholm den 21 januari 2021 och 


vinnande klubb presenteras på GR 4  


29 – 31 januari 2021 . 


Vänliga hälsningar 


PDG/ MDGST  Åke Nyquist 


Lions Hallstahammar 


En skärmdump från min 


telefon. 


En liten hälsning jag fick i 


lördags kväll. 


”Det gläder mig att 


bidraga till Lions 


utomordentliga arbete för 


en bättre och rättvisare 


värld” 


Mikael Persbrandt 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 


Datum: 2020-11-30 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Rapport/Förslag från RMK Kommitté 


Till GR 


Rapport nr 2 2020-21 
RMK lämnar här rapport nr 2. 


Anmälningar 
Arbetet med att få ut anmälningen på hemsidan är nu klar. Tidningen Lions har två artiklar 


en inbjudan och en information om hur RMK ser på planeringen. Hur blir det då? Ja det är en 


bra fråga som inte kommer att kunna besvaras förrän en bit in på det nya året. 


Avbokningsreglerna ger RMK möjlighet att avboka allt utan kostnad senast den 5 mars men 


RMK har satt upp den 28 februari som sista avbokning utan kostnad för anmälningar till 


lions. Detta bara för att ha en liten säkerhet att arrangemanget inte dras med onödiga 


kostnader. För övrigt gäller nedan: 


Avbokningsregler 
Avbokningar kan ske utan kostnad fram t o m 28 februari 2021. Deltagaravgiften återbetalas inte. Avbokningar 


mellan 1 mars t o m 7 april debiteras 80% av bokningen. Avbokning mellan 8 april t o m eventet 6-9 maj 


debiteras 100% av bokningen. 


Ovan angivna avbokningsregler följer anläggningarnas och hotellens avbokningsregler. 


Försäkringar 
Inga försäkringar täcker förluster vid avbokningar och därför måste RMK vara mycket 


noggrann att följ reglerna. 


Upphandlingen 
AU har fått GR:s uppdrag att påbörja undersökning av plattformar. Parallellt har Bengt 


Lundbladh undersökt Teams med anledning av kontakt kring växelfunktionen och Nils-Erik 


Borgström har tittat på Zoom och för röstningen Percap. 


Här är det av yttersta vikt att AU samordnar undersökningarna och gärna adjungerar in både 


Bengt L och Nils-Erik B i arbetet så att det bästa kan belysas inför en upphandling. 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2020-11-30 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


 


Omröstningar under mötet 


❖ Skapa formulär via forms 


❖ Rösta innan eller under mötet. 


❖ Du kan enkelt förbereda frågor 


innan mötet 


❖ Eller snabbt sätta ihop frågor 


under pågående möte 


 


Antal deltagare i ett Teamsmöte 


Direktsända möten – Stora möten, webbinar, företagsevenemang och presentationer med 


upp till 


10 000 deltagare i och utanför organisationen. 


 


 


Hur fungerar Teams? 


❖ Ni kommer att styra mötet från er 
Videokonferensutrustning. 


❖ Ni delar era presentationer 


❖ Ni kan styra vilka som ska ha bild och ljud på 


❖ Inspelning 


❖ Handuppräckning – moderatorn styr vem 
som har ordet 


❖ Övriga deltagare kan också dela 
presentationer eller sin hemskärm på datorn 


❖ Delad chattfunktion eller skriv privata 
meddelanden till moderatorn 


❖ Gruppdiskussioner 


❖ Och mycket mer 
 


Fördelar 


❖ Enkelt att hålla små och stora möten 


❖ Prisvärt system 


❖ Office Network hjälper er med hela 
installationen samt utbildning 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2020-11-30 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Utrustning 
MVC 500II 1495 kr/mån 
Nuc ingår 
MTouch 8 inches touchpad ingår 
MShare HDMI ingår 
UVC50 5x optisk PTZ kamera ingår 
CPW90 trådlösa mikrofoner ingår 
Yealink MSpeaker Soundbar ingår 
Teamslicens ingår 
____________________________ 
Pris 1 495 kr/mån 
Option 
Yealink WPP20 69 kr/st/mån 
Övriga kostnader 
Installation 795 kr/h 
Utbildning 4h 2 500 kr 
 


 
 
 
Påpekas bör att Bengt L inte menar att man ska 
ha en stor anläggning på kontoret. Kontakten är 
som sagt tagen på grund av att växelfunktionen är 
under utredning. Behöver pandemisäkra lokaler 
går dessa att hyras tillfälligt för att kunna 
genomföra ett bra digitalt möte. 


 


 
 


Nils-Erik B bjöd in gruppen till ett Zoommöte. RMK prövade olika funktioner och diskuterade 


t ex hur man lämpligast begär ordet. RMK föredrar att man begär ordet i webben eftersom 


ALLA som deltar kan göra det där. Det behöver därför finnas med en person som har kontroll 


på inkommande begäran om ordet men det behöver inte nödvändigtvis vara v ordförande. 


 


Mycket behöver finslipas och RMK konstaterar två saker: 


• Presidiet bör sitta på samma ställe tillsammans med de som är ansvariga för olika 


teknikområden. Möjligen bör hela RMK vara på plats. 


• Mötet som sådant bör ske i dator eller på ipad i vald plattform medans röstningen 


kan göras i t ex Percap, dvs i telefonen, se nedan. 


 


GoToMeeting 


Idag använder lions i stora delar GoToMeeting. Den 


saknar några funktioner som både Zoom och Teams 


har. Men i bedömningen av för- och nackdelar bör 


denna tas med eftersom den används av 


multipeldistriktet idag. 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2020-11-30 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


 


 
 


Percap är det enkla sättet att genomföra en helt eller delvis digital stämma. 


Med vår mobilapp kan du presentera dagordning, fördela ordet, sammanlänka video, 
publicera öppen och sluten votering i realtid och säkerställa att rätt personer deltar med 
hjälp av BankID. 


Testa själv, det är gratis upp till fem rösträtter. 
 


 


Verktyget är framtaget till föreningar mm där man behöver ha säker anonym röstning. 


Bilderna nedan visar hur det ser ut i mobilen. Deltagaren får en inbjudningslänk efter sin 


anmälan om deltagande och går in med hjälp av mobilt bank id. Därmed säkras det att bara 


de anmälda delegaterna kan rösta. 


 


    
 


Här kan BARA delegaterna begära ordet varför RMK vill att ordet ska begäras via webben. 


 


Efter mötet kan en rapport plockas fram hur det hela gått till, se nedan: 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2020-11-30 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


 


         
 


RMK:s tror att klubbarna kan utse delegater 


som har smartphones och menar att 


planeringen för framtiden inte kan sättas vid 


teknikens lägsta gräns i klubbarna, dvs det finns 


medlemmar som fortfarande bara har en fast 


telefon. 


 


Annette E-W har därför gjort en ovetenskaplig 


undersökning som trots allt ger vid handen att 


majoriteten av medlemmarna har mobilt Bank 


ID. 


 


Helt klart är att klubbarna kan täcka det antal delegater de har rätt till utan problem. Alla, 


som har en dator eller ipad, kan gå in och vara med på webben på riksmötet utan Mobilt 


Bank ID.  


Lions Clubs International Md101 Sverige 


RM 21 


2020-11-16 23:52:14 Administratörer uppdaterade 


• 194808315016 


2020-11-18 18:05:59 Publicerat 


2020-11-18 18:08:36 Närvaroregistrering öppnad 


2020-11-18 18:12:22 Närvaroregistrering öppnad 


2020-11-18 18:12:22 Röstlängd uppdaterad 


Röstsedel Namn Fullmakter 


12840 Nils Tage Torbjörn Bengtsson  


17230 Annika Elisabet Nordell  


18470 NILS ERIK BORGSTRÖM  


18487 ANETTE EISERMAN-WIKSTRÖM  


2020-11-18 18:12:26 Mötet öppnat 


2020-11-18 18:14:24 Röstlängd uppdaterad 


Röstsedel Namn Fullmakter 


27500 FINN BANGSGAARD  


2020-11-18 18:15:15 Aktiverad dagordningspunkt 


§2 Fastställande av röstlängd - 


2020-11-18 18:15:46 Aktiverad dagordningspunkt 


§10 a Guvernörsrådets ordförande. - Resultat 


Röster Alternativ 


3 Ej röstat 


2 Alf-Göran Andersson 


2020-11-18 18:35:44 Beslutspunkt öppnad 


[Flervalsomröstning (1 minst och max antal val)] - §10 b Val av 


Guvernörsrådets vice ordförande. 


• Kalle Anka 


• avstår 


2020-11-18 18:51:51 Aktiverad dagordningspunkt 


§3 Fastställelse av förhandlingsordningen samt val av två personer att justera 


protokollet - 


2020-11-18 18:52:38 Aktiverad dagordningspunkt 


§3 Fastställelse av förhandlingsordningen samt val av två personer att justera 


protokollet - 


2020-11-18 18:52:56 Aktiverad dagordningspunkt 


Mobilt Bank ID 2020-12-01 Mobilt


Bank ID


Antal medlemmar MBiD ej BiD %


LC Habo 36 33 3 92


LC Oskarsström 30 29 1 97


LC Mölndal 26 14 12 54


LC GBG Gothia 16 10 6 63


LC Vänersborg 27 16 9 59


LC Upplands Väsby 25 16 9 64


LC GBG Tuve Säve 33 20 13 61


193 138 53 72
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2020-11-30 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Middag torsdag den 6/5 och lunch söndag den 9/5. 
Middag och lunch kan inte beställas i förväg eftersom Scandic inte har sin restaurang öppen. 


Bokning kommer att ske på lämplig restaurang och betalningen sker på plats. Det är viktigt 


att ange antal även i de rutorna! 


 


 


Artiklar i tidningen. 


 
 


Inbjudan och information om hur RMK planerar kring riksmötet med anledning av Corona  


kommer ut i december. Mail till alla medlemmar ska gå ut från kontoret nu när hemsidan är 


klar. 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2020-11-30 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Inbjudningar. 
Följande gäller angående inbjudningar enligt anvisningarna: 


 
 


När det gäller eventuell hämtning och lämning från/till flygplatsen har de assisterande 


klubbarna möjlighet att ordna med det. 


 


 


Appar 
Det är nu dags att börja arbetet med appen. Oavsett om det blir ett fysiskt möte eller inte är 


kunskapen viktig att inhämta. RMK kommer inte att hantera frågan men föreslår att Nils-Erik 


Borgström och Bengt Lundblad knyts till uppgiften. 


 


Tänk tanken att ett program inte längre blir nödvändigt att trycka om än i ett fåtal. 


 


 


 


 
Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard        Thorbjörn Bengtsson Annica Nordell Mattias Öberg 


RMK 


7. Inbjudningar 
GRO kallar till RM via tidningen Lions för att säkerställa att alla medlemmar nåtts av 


inbjudan. Alla lion- och LEO-medlemmar inbjuds även att delta på riksmötet via mail. 


 


Samtliga kommittéer och projektgrupper skall ges möjlighet till att delta på utställning. 


Externa utställare, kan efter godkännande av RMK, mot en avgift delta på utställningen. 


 


GRO ska göra särskild inbjudan till gäster från Danmark, Finland, Island och Norge. GRO ska 


utse särskilda värdar till de internationella gästerna. Värdarna ska bistå gästerna under hela 


vistelsen samt kunna hämta och lämna vid flygplats eller station vid behov. 


 


GRO gör särskild inbjudan till eventuell landshövding och/eller kommunalråd som hälsar 


välkommen. 


 


GRO ska meddela RMK vilka som blivit inbjudna. 


 


RMK kan ge GRO förslag på inbjudningar av, för RM, särskilt intressanta personer – lion 


eller icke lion. 


 


Hans Majestät Konungen inbjudes av GRO via kontorets kontaktperson. 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 


Datum: 2020-12-16 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Rapport/Förslag från RMK Kommitté 


Till GR 


Rapport nr 3 2020-21 
RMK lämnar här rapport nr 3. 


Anmälningar 
I skrivandet stund är det 12 anmälningar till riksmötet i Borås. Annette E-W lägger ut små 


snuttar på Face Book med uppmuntran att anmäla sig. 


RMK avvaktar till efter årsskiftet att göra bedömningen huruvida det går att genomföra 


årsmötet även om föreskrifterna enligt nedan gäller. ”Tills något annat beslutas” är trots allt 


en viktig detalj. 
UTDRAG UR 


Folkhälsomyndighetens föreskrifter och allmänna råd om allas ansvar att förhindra smitta av covid-19 m.m. (HSLF-FS 2020:12) 


Detta är en konsoliderad föreskrift som tagits fram i informationssyfte. Kontrollera därför alltid texten mot den tryckta versionen. PDF:er av 


de tryckta föreskrifterna finns på vår webbplats. Ändringar har förts in till och med HSLF-FS 2020:80. 


Föreningar m.m. 


För att undvika spridning av covid-19 bör föreningar och andra associationsformer 


1. om det är möjligt skjuta upp årsmöten och föreningsstämmor eller genomföra dem digitalt, och


2. undvika andra möten eller genomföra dem digitalt.


Dessa föreskrifter gäller till och med den 30 juni 2021 eller tills något annat beslutas.  


Digitalt riksmöte och Appen 
Arbetet med dels en digital plattform men även arbetet med appen för information på 


riksmötet måste genomföras. Skulle appen, på grund av att riksmötet blir digitalt, inte 


behövas är det ändå bra att få gång det arbetet så att riktiga tester kan göras inför 


framtiden. 


Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard  Thorbjörn Bengtsson Annica Nordell Mattias Öberg 


RMK 
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Rapport från MDHR 
 
 
Sedan mötet 18 september 2020 vid GR 2 har kommittén inte haft något fysiskt möte pga 
rådande situation. Planeringsarbete för framtiden pågår. 
 
Ett digitalt möte har bokats måndagen 25 januari 2021 kl 15:00, där vi kommer att dra upp 
riktlinjerna för kommande arbete med våra frågor samt planering av HR möte på Riksmötet i 
Borås. På RM är lokal bokad, föreläsare kontaktad och annat förarbete pågår. 
 
Ett budgetäskande gällande 2021-2022 har inlämnats och en verksamhetsrapport. 
 
 
 
Södertälje 21-01-18 
 
 
För MDHR 
 
Ingemar Andersson 
MDHRO 
Mail: iandersson@live.se 
Mobil: 070-786 66 42  



mailto:iandersson@live.se
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AU/Katastrofberedskapen 


Tältaktiviteten 
Undertecknade skulle vilja redovisa följande som komplement till rapport till AU3/GR4: 


Lesbos 


Gällande Lesbos kan vi inte se att vi kan påverka den grekiska staten. Varken Lions Clubs 


International, på någon nivå, eller MSB har kunnat få den grekiska staten att agera snabbare 


eller annorlunda. Anledning till tidigare fördröjning av uppbyggnaden av den nya kampen 


berodde på kraftiga regn vilket man också kunde 


se på fotot. 


Den lokala lionsklubben har gjort påstötningar 


men säger själva att de möts av den grekiska 


byråkratin. De, om några, borde känna till hur den 


kan vara. Vi vet att MSB inte heller är nöjda med 


att deras medarbetare hindrades av den grekiska 


staten. 


Efter förnyad mailkontakt till Helena Olla Grimault kom följande tillbaka: 


Se även mailet daterat 19 november 2020 


Från: Olla Grimault Helena <Helena.OllaGrimault@msb.se>  
Skickat: den 15 januari 2021 12:34 
Till: Reino <reino@lsw.se> 
Ämne: SV: Lesbos 


Hej Reino och god fortsättning även till dig! 


Jag mailade med Anna Maria i veckan att jag inte hört något mer sedan sist då vi fick information att 
de grundläggande arbetena beräknades ta ca 2 månader. Jag försöker efterhöra på nytt genom 
Migrationsministeriet som är ansvariga (de har dock inte svarat på min senaste förfrågan) och direkt 
med Lesbos. Jag återkommer så snart jag vet mer besked!  


Våra danska kollegor efterfrågade förra veckan under ett möte i civilskyddsmekanismen besked om 
sin donation, så vi är fortsatt flera som eftersöker information. 


Vänligen, 


/Helena  


Från: Reino <reino@lsw.se>  
Skickat: den 14 januari 2021 17:29 
Till: Olla Grimault Helena <Helena.OllaGrimault@msb.se> 
Ämne: Lesbos 


Hej Helena och God fortsättning på det nya året. 


Har du hört något nytt från projektet Lesbos? 


Mvh / Reino 


2020-2021
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Även kontakt med den lokala klubben är tagen men i skrivandet stund har inget svar inkommit. 


 
 


Det har precis gått två månader sedan mailet i november och vi vet inte om marken är användbar 


ännu eller om det möjligen är så att viljan att bygga upp lägret är lägre på grund av att man inte 


vet riktigt var flyktingarna är, något som vi i så fall inte heller kan påverka. 


  


Från: Olla Grimault Helena <Helena.OllaGrimault@msb.se>  
Skickat: den 19 november 2020 15:56 


Till: Reino <reino@lsw.se> 
Kopia: bernstein@telia.com 


Ämne: SV: Mytilini (Lesvos) LIONS club - missions of tents and blankets - uppdatering via 
ERCC 
 


Hej Reino, 
 
Vi har via ERCC fått svar på vår fråga om uppdatering och tidsplan för tälten och fått följande 


svar: 
 


The tents provided by Sweden to Greece are located in a two warehouses, one located in 
Lesvos (100 tents) and the rest in Athens (152). Both warehouses belong to the Ministry of 
Migration. Currently in Lesvos, Kara Tepe big construction works are taking place (heavy 


machinery, sewage, etc) which are expected to last for about 2 months. The plan is to install 
new tents in the refurbished camp when the works are finished, including all SE tents. 
 


Det stämmer med vad Emmanuel meddelat och förtydligar den information vi tidigare 
mottagit via ERCC; 100 av tälten har transporterats till lager på Lesbos, resterande 152 är 


kvar på lagret i Athen. Arbete pågår i det nya lägret Kara Tepe med infrastruktur vilket 
omöjliggör uppsättande av tält för närvarande. Planen är att installera tälten när det 
förberedande arbetet är avslutat, vilket beräknas ta ca 2 månader. 


 
Det är på gång fast det tar tid.. 
 


Vänligen, 
 


/Helena 
 
Helena Olla Grimault 


Enheten för nationella insatser och civilskydd 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap 
Växel: +46 (0)771 240 240 


Tel: +46 (10) 240 40 26 
Mob: +46 (730) 89 37 05  
Email: helena.ollagrimault@msb.se 


 


 


Från: Reino  
Skickat: den 15 januari 2021 14:21 


Till: ec.law.eu@gmail.com 
Ämne: Lions tent 


 
Dear Emanuel 
I hope we will have a better New Year 2021 and end of Corona restrictions. 


Have you heard if the building of the new camp has gone forward? 
MSB our government organization has not get any information from the Greek government about 
the donated materials. Also the Danish government has no information about the danish donations. 


The Greek government did not seems to understand that the donators are interested how the 
donated materials will be used. 


 
Best regards 
 


Reino Wikström 


Bring Quality to Life 
Chairman Lions Tent Team 
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Att Lesbos inte är löst kan kännas som en sanning med modifikation eftersom så vitt vi vet, 


genom kontakter vi haft, tälten finns dels på Lesbos och dels lagrade i Aten i avvaktan på 


transport till Lesbos när det nya lägret är klart och kan ta emot och bygga upp tälten igen. 


 


Likviditeten 


Om den förra ansökan till LCIF hade inkommit i tid och inte glömts bort hade likvida medel 


inte varit ett problem. Det är inte tälten i lagret i Aten som utgör problemet utan misstaget med 


utebliven påskrift av ansökan till LCIF. Klubbarna har nu generöst betalat in tältpengar och 


svarat upp på uppropet om att det behövs nya tält i lagret. Underskottet har blivit ett överskott 


på drygt 560 000.-. 


 


Vem köper lions tälten till? 


Lions köper tält till nödlidande men samarbetet går ut på att Lions köper tält som visserligen 


”donerar/lagrar” till/hos MSB och som MSB sedan fraktar ut om de blir utkallade. MSB 


kommer att klara sig gott utan Lions tält men Lions kommer ALDRIG att kunna få ut tält 


någonstans utan att MSB:s fraktar ut dem i sina sändningar. En frakt som Lions inte betalar 


något till MSB för. De är för bägge parter ett vinna-vinna scenario. 


Lions köper med andra ord tält till människor som är utsatta för en katastrof och har funnit en 


samarbetspartner som kan leverera ut dessa i katastrofområden, oftast under besvärliga 


förhållanden och med kort leveranstid. Lions får dessutom möjlighet att, under förutsättning att 


MSB:s och lions personal blir insläppta i området, med egna ögon se att det kommer på plats. 


Den utbildning som sker av lionsmedlemmar, inför att kunna bli uttagen till missioner, 


betalar lions ingenting för. 


 


Avtalen 


När det gäller avtalet med MSB så har Finn B tidigare redogjort för de samtal som förekommit 


på såväl den operativa nivån och som på den juridiska. De råd vi fått av personalen på den 


operativa nivån är att t.v. ligga lågt. En omförhandling kanske inte kan garantera att Lions kan 


skicka ut tält med MSB eller framförallt att lionsmedlemmar kan, under tillfällig anställning av 


MSB, följa med ut på katastrofområdena. Den tillfälliga anställningen innebär att försäkringar 


och arbetsgivaransvaret ligger på MSB något som inte MD 101 kan ha för annat än personal på 


kontoret. 


 


Utan MSB kan inte en av Sveriges lions bästa aktivitet fortleva. Utan deras utfrakter kommer 


lions inte komma i närheten av katastrofer. Vi ska vara rädda om det samarbetet om vi vill få 


ut tält till nödlidande och skicka medarbetare att kontrollera uppsättandet av tälten. 


 


I annat fall får vi återgå att skicka pengar till katastrofområden – något som inte heller alltid har 


blivit det vi tänkt. 
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Effekten av utleverans av tält 


Vi vet ju att det ger för de personer som får dem, när lions tält kommer ut i fält, en nystart och 


en lindring i en katastrof. Det innebär också att man kanske inte behöver lämna sin hembygd 


och sin mark. 


 


Kommande katastrofer 


Om man ska invänta att Lesbos byggs upp innebär det vid kommande katastrofer, där MSB blir 


utkallade och där offer behöver tält, att dessa offer blir ytterligare lidande för att den grekiska 


staten inte gör som vi tänkt om vi inte fått in tält i lagret igen. 


 


Vädjan 


Lionsorganisationen har gått ut till lionsklubbar i landet med vädjan om medel till tältinköp och 


klubbarna har, trots Covid 19-tider raderat ett underskott som blivit ett överskott. Vänta inte på 


att Lesbos ska färdigställas utan låt oss kunna beställa tält och utnyttja den grant vi nu faktiskt 


fått oss tilldelade till kommande sändning innan den förfaller. 


 


Bring Quality to Life 


Reino Wikström, Per Blomstrand, Lina Eiserman Ålund, Finn Bangsgaard och Björn Åström 
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Underlag för beslut om avsättande av medel för LEOs deltagande på internationella 


evenemang 


Att LEOs deltar på internationella Lions- och LEO-evenemang är önskvärt, då det ger ett 


mervärde till deras engagemang, kan bidra med ny energi, inspiration och idéer till den egna 


verksamheten, samt ger LEOs en möjlighet till att utveckla sitt ledarskap, engagemang, och 


omtanke, vilket ju är själva syftet med LEO-verksamheten.  


Frågan om pengar har länge varit en fråga. Många LEOs är studenter eller mycket tidigt i 


sina karriärer, och har sällan goda marginaler för att betala höga deltagaravgifter för 


internationella evenemang. Tidigare år har medel från LEO-kontot stundtals använts för att 


subventionera deltagande på exempelvis LEF, men för tillfället är de pengar som betalas in till 


detta konto avsedd att gå till arrangerandet av LEF 2021 och då detta evenemang kommer att 


kräva resurser är det inte rekommenderat att ta större summor ur detta konto. 


För Lions avsätts medel i budgeten för varje verksamhetsår för att finansiera medverkan på 


exempelvis LCI Convention, Lions Europa Forum, och nordiska möten. Det borde vara möjligt 


att på samma sätt avsätta medel för att finansiera LEOs medverkan på liknande evenemang. 


Nedan följer tre förslag på hur mycket medel som skulle kunna avsättas för detta ändamål. 


 


Alternativ I: Avsättning av medel för finansiering av hela deltagandet på LEF 


Det första alternativet är att avsätta medel specifikt för att finansiera LEOs deltagande på LEF. 


Deltagaravgiften för LEF varierar från år till år, men brukar ligga på omkring 600 euro. Till 


deltagaravgiften tillkommer även reskostnaden, som givetvis också varierar beroende på var 


LEF arrangeras, men som kan uppskattas vara omkring 2 000 kr. Per person kan kostnaden för 


deltagande alltså uppskattas till omkring 8 000 kr. 


De senaste åren har deltagandet på LEF från svensk sida varit relativt lågt, med endast 2-3 


deltagare. En bidragande faktor till detta har dock varit just bristen på medel för att finansiera 


deltagandet, och bland svenska LEOs finns ett större intresse för att delta om det finansiella kan 


lösas. Baserat på mina diskussioner med LEOs skulle jag uppskatta att den svenska 


delegationen skulle bestå av omkring åtta personer om deltagandet kan finansieras.  


Alternativ I innebär alltså att finansiering för åtta personer a 8 000 kr/person avsätts, vilket 


uppgår till 64 000 kr. 
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Alternativ II: Avsättning av medel för delfinansiering av deltagandet på LEF 


Det vanliga har dock inte varit att hela deltagandet har finansierats av Lions. Istället har Lions 


bidragit med en summa per person för att subventionera deltagandet, men inte nödvändigtvis 


täckt alla kostnader för deltagaren. Exempelvis skulle man kunna tänka sig att Lions ersätter 


deltagaravgiften men inte flyget, vilket enligt beräkningarna i Alternativ I skulle innebära att 


48 000 kr avsätts. Exakt vilken summa som är lämplig att avsättas lämnar jag till AU och GR 


att avgöra – jag vill endast lyfta denna delfinansiering som en alternativ modell om det inte 


anses finnas medel för avsättning enligt Alternativ I. 


 


Alternativ III: Avsättning av medel för deltagande på LEF och andra evenemang 


LEF är inte det enda internationella evenemang som riktas mot LEOs. Utöver LEF tillkommer 


även LEO Europa Pre-Forum (LEPF), som arrangeras på samma plats som LEF men endast 


under en helg i januari. Detta är ett mindre evenemang än LEF, men lockar ändock deltagare 


och LEOs deltagande vore önskvärt även här, om än i lägre siffra då antalet tillgängliga platser 


är betydligt mindre än för LEF. Kostnaden för LEPF ligger på omkring 200 euro, och om man 


uppskattar att fyra personer ingår i den svenska delegationen så blir kostnaden för LEPF, med 


reskostnader, uppskattningsvis 16 000 kr, vilket tillsammans med finansieringen av deltagandet 


på LEF enligt Alternativ I ger en totalsumma på 80 000 kr. 


Man skulle även kunna tänkas sig att en större summa avsätts som skulle kunna finansiera 


deltagandet för LEOs även på internationella Lionsevenemang, såsom Lions Europa Forum och 


Convention. Precis som i Alternativ II lämnar jag uppskattningar kring vilken summa som vore 


lämplig till AU och GR att avgöra och lyfter här endast möjligheten och önskvärdheten i denna 


modell, i det fall medel anses finnas. Värt att notera är att då LEF äger rum tidigt under 


verksamhetsåret, under augusti, skulle eventuella medel som finns kvar på den budgetposten 


efter LEF kunna användas till att finansiera deltagande på senare evenemang såsom LEPF eller 


Lions Europa Forum. 
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Protokoll 


Guvernörsrådet GR 3 2020– 2021 
 
Tid och plats 2020-11-14 kl. 08.30 – 12.45, GTM möte 
 
Närvarande 
 
Guvernörsrådet/beslutande: GRO Anna Maria Bernstein, DG Magda van Almenkerk, 101-M, DG Kia 
Carlsson, 101-N, DG Margareta Parkstam, 101-O, DG Christer Johansson, 101-S och Pia Rundberg DG 
101-V. 
 
Arbetsutskottets ledamöter: IPGRO Thorbjörn Bengtsson och VGRO Alf-Göran Andersson. 
 
Sekreterare: Stadgesekreteraren Bengt Parkstam. 
 
Övriga närvarande: Enligt närvarolista. 
 
Inledning 
 
§ 37)  Mötets öppnande 
 
 GRO Anna Maria Bernstein öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§ 38) Val av protokollsjusterare 
 


GR väljer Kia Carlsson, DG 101-N och Pia Rundberg, DG 101-V till protokollsjusterare. 
 
§ 39)  Anmälan av tillkommande ärenden och övriga frågor för beslut under § 50 o 51 
 


- Tillkommande ärenden 
a) Beslutsärende från Riksmöteskommittén (RMK), Bilaga 70. 


 
- Övriga frågor 


a) Föreligger inte. 
 


§ 40) Fastställande av ärendelistan 
  


GR fastställer ärendelistan med tillägg av ovanstående tillkommande ärende. 
 
§ 41) Föregående protokoll GR 2, 2020 – 2021 
 


GRO påminner, enligt § 31, om uppdrag till MDGST och Reino Wikström ordförande i 
Lions tältteam att ta fram ett förslag till aktivitet för insamling till BQtL. 


 
 GR beslutar därefter att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna. 
 
§ 42) Ekonomi och budget, Bilagorna 66, 67 och 68. 
 


GRO redogjorde för budgetavvikelsen gällande GR kostnader där en stor del hänförs till 
kostnader som under normala förhållanden skulle belastat Riksmötet föregående 
verksamhetsår. 
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Remitterade och bordlagda ärenden  
 


§ 43) Bring Quality to Life, Bilaga 63. 
 


När det gäller avtalet med MSB tillråder IPGRO Finn Bangsgaard att vi i dagsläget inte ska 
vidta några åtgärder då det inom närtid kan finnas möjligheter för Lions att få ett moms- och 
tullfritt lager hos MSB. Nuvarande avtal är tecknat 2012. Kostnaden för ett tält inklusive 
filtar diskuterades. Prisfrågan återremitteras till BQtL att rapportera vid nästkommande AU. 
100 tält har levererats från Aten till nya lägret i Lesbos. Resterande tält ligger fortfarande 
kvar i Aten. Nuvarande löfte om LCIF bidrag har förlängts till maj 2021 efter begäran från 
BQtL. 


 
§ 44) Lotteri om Persbrandts tavla. 
 


Alla distrikt har nu skickat in sina medel för försålda andelar. Insamlat belopp uppgår till  
104 670 kronor. Antalet andelar är 2 093. Beloppet överförs till De Glömda Barnen och ska 
användas till en ny skolmodul. DGB skjuter till resterande belopp för att en modul ska kunna 
anskaffas. Dragning sker vid nästa AU möte. 


 
 Övriga beslutsärenden 
 
§ 45) Förslag till ”rotation” av ungdomslägren från och med 2022, Bilaga 71. 
 


Förslag till rotationsordning mellan distrikten. År 2021 M o S, 2022 N o V, 2023 O o S, 
2024 M o V, 2025 N o S och 2026 O o V. 
 
Förslaget diskuterades. YED ska ha ett möte den 15 november med samtliga YEC. Därefter 
ska GR, YED och YEC ha ett gemensamt möte för att fastställa rotationsordningen. 


 
§ 46) Återkallande av miljöpriset till Greta Thunberg. 
 


Miljöjuryn och Miljökommittén har diskuterat om miljöpriset till Greta Thunberg ska 
betalas ut eller inte. Det finns inga juridiska eller etiska regler som kan åberopas för att inte 
betala ut priset. Diplomet är skickat men ännu inte någon respons från Greta. Kommitténs 
förslag är att avvakta till årsskiftet. Kommer ingen respons betalas prissumman ändå  in till 
Gretas stiftelse. 
 
GR beslutar enligt förslaget. 
 


§ 47) Fastställande av arbetsordning och policy för MD:s Rådgivande Placeringsgrupp, Bilagorna 
64 och 65. 


  
GR beslutar att fastställa arbetsordning och policy för MD:s Rådgivande Placeringsgrupp. 


 
§ 48) Rapporter 
 
 


a) GLT, Bilaga 53. 
 


MDGLT efterlyste hos såväl Hilde Straumsheim som LCI om direktiv angående utbildning 
av 2 vDG. Något svar har inte erhållits. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 


 
b) GMT, Bilaga 58. New Voices, Rapport saknas. 
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GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 


c) GST, Rapport saknas. 
 


MDGST meddelar att aktiviteten Diabeteslunken pågår under november där ca 100 klubbar 
visat sitt intresse. Under våren 2021 planeras en gemensam aktivitet tillsammans med ICA 
och Barndiabetesfonden. 
 
GR noterar informationen. 
 
d) Water Means Life, Bilaga 62. 


 
Rapporten kompletterades med att det nu endast saknas 106 000 kronor för påbörja borrhål 
2. 
 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
e) PR/Info, Bilaga 47. 


 
. GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 


f) MD:s Hedersråd, Bilaga 55. 
MDHRO påpekar att det fortfarande saknas uppgift om HRO i distrikten N och S. 


 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den handlingarna. 


 
g) LCIF, Bilaga 49 


 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 


  
h) Miljö, Bilaga 61. 


 
Priset till Marint kunskapscenter Malmö kommer att delas ut av VGRO vid lämpligt tillfälle. 
Ingen miljöutmärkelse till Lionsmedlemmar som gör bra saker för miljön. Man söker en ny 
extern ledamot i miljöjuryn. 


  
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 
 
 


 
i) YED, Rapport saknas 


 
MDYED rapporterar att hon deltagit i möte med kollegor i Europa och en del andra länder. 
Allt fler länder ställer in sina läger 2021.  
 
GR noterar informationen.  


 
j) LEO, Rapport saknas. 


 
LEO MD koordinator Victor Sundman rapporterade att förmötet inför LEO Europaforum är 
inställt. Har besökt DR möte i M-distriktet. 


 
GR noterar informationen. 


 
k) Riksmöteskommittén, Bilaga 44, 
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GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 


 
l) Sveriges Lions Hjälpfond, Bilaga 54. 


 
AU har hemställt till Hjälpfonden om att utreda frågan om möjligheter för projekt att via 
Hjälpfonden starta insamling på Facebook och vilka konsekvenser det skulle få. 


  
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 


 
m) De Glömda Barnen, Bilaga 45. 


 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna 


 
n) Lions Quest, Bilaga 60. 


 
GR beslutar att godkänna rapporten och lägga den till handlingarna. 
 


 
 
§ 49) Informationsärenden 
 


a) NSR 20/21. 
Mötet kommer att bli digitalt 16-17 januari 2021. Finland ansvarar. Programmet finns på 
NSR:s hemsida. IPGRO Finns Bangsgaard redogjorde för sitt arbete tillsammans med sin 
danska kollega i NSRAU. Det gäller i första hand förändring av nuvarande styrdokument 
som nu föreslås bli två dokument, stadgar och arbetsordning. Årsmötet ska genomföras på 
två dagar. Dag 1 presentation. Dag 2 beslutsfattande. Nuvarande röstningsförfarande med 
enbart CC-gruppen ändras till att samtliga delegater är röstberättigade. Föreslås att engelska 
inte ska vara standardspråk. 
 
GR noterar informationen. 
 
 
 
b) Emergency Locust – slutrapport, Bilaga 69. 


  
GR godkänner rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
c) Information från Riksvalnämnden 


 
RVNO Ulf Carlsson redogör för gruppens arbete. Nomineringsblanketter utskickade till 
samtliga klubbar. Snart sänds en påminnelse ut med cc även till samtliga DG. 
 
GR noterar informationen. 
 
 


 
§ 50) Tillkommande ärenden 
 


a) Riksmöteskommittén, Bilaga 70. 
 
Mot bakgrund av rådande myndighetsrestriktioner med anledning av pandemin är framtiden 
svår att förutspå. RMK anser att ett digitalt riksmöte kan och ska hållas om förutsättningarna 
för ett fysiskt möte inte föreligger på grund av myndighetsbeslut och på att medlemmarna i 
hög grad inte vill delta i ett fysiskt möte. 







   


5 
 


2020-2021 
Bil 115 


2021-01-26 
Sida 5 av 5 


 
RMK förslår därför att GR beslutar att ge i AU uppdrag att titta på och upphandla 
en digital plattform. 


 
GR beslutar att ge AU i uppdrag att, tillsammans med IT, titta på en digital plattform 
anpassad för kommande Riksmöte och komma med ett förslag till upphandling. 


 
 


§ 51) Övriga frågor 
 


a) Inga frågor föreligger. 
 


 
§ 52) Information från GRO, IPGRO och VGRO. 
 


GRO är tacksam för sina kompetenta medarbetare som möjliggör att Lionsarbetet går 
framåt. GRO påpekade att disciplinen måste bli bättre när det insändandet av rapporter. 
Slutdatum måste respekteras. 
 
IPGRO har arbetat med sin verksamhetsberättelse och den är nu utskickad till samtliga 
IPDG för kommentarer och godkännande. IPGRO tycker att dagens GR-möte har 
genomförts på ett bra sätt och gett en bra erfarenhet. IPGRO tackar därefter GRO för ett väl 
genomfört möte. 
 
VGRO planerar inför framtiden. Förbereder verksamhetsplanen tillsammans med VDG 
gruppen uppdelat på strategi och arbetsordning. SWOT analys ska genomföras tillsammans 
med VDG gruppen. GR mötena 2 -5 nästa verksamhetsår kommer att förläggas till Scandic 
Victoria Tower i Kista. 
 


 
 
 
 
§ 53) Mötets avslutande  


 
GRO avslutar mötet och tackar för ett stort engagemang bland deltagarna. 


 
 
 
  


 
 
Anna Maria Bernstein  Bengt Parkstam 


 GRO   Sekreterare 
 
 
 Justeras   Justeras 
 
 
 
 Kia Carlsson   Pia Rundberg  
 DG 101-N   DG 101-V 
 
 
 
  








LIONS NSR 2021 


Minutes from the workshop “NSR IR projects & collaboration”


Held online at 13:30 – 14:30 Finnish time, Sunday 17th January 2021 


Speaker:  ID Heimo Potinkara 


Moderator: lion Christoffer Hansson 


Secretary: PDG Ilkka Siissalo 


19 participants in the beginning of the seminar, 27 at the end 


As a first part, each NSR country had a possibility to tell about one successful NSR International 
Relations activity. We heard the following short presentations: 


1. School project in Lebanon, 1VDG Annette Pemmer, MD-IRC Norway


Lion Annette told us about a project to build a new school in Lebanon serving some 800 Lebanese 
plus about 400 refugee students. In the beginning hygiene was one of the main problems. There 
were only two toilets available for all these schoolchildren. The costs of the project, 178 kNOK, were 
all covered by the Lions Aid Norway. 


2. Water means life, IPDG, MD-IRC Bengt Persson


Lion Bengt told us about a project to drill a deep well in the arid countryside of Somalia. The project 
was initiated by lion Mursal Isa of LC Borlänge. Lion Mursal was born in Somalia and knows the local 
situation and speaks the language. A 320 meters deep well was bored, which now allows up to 
150 000 people access to very good quality clean water. Another well is planned some 70 km away 
from the site of the first one. 


3. Building a pediatric ward, PDG Sören Stensgaard, PDG Knud Lökkegaard


Lions Sören and Knud told us about building a pediatric hospital ward to extend an existing village 
hospital in Heri, Tanzania. This ward is the only one of its kind in a very large area and it serves in 
addition to the locals, also some refugee camps. The project is still in a startup phase and is expected 
to be running 2021 to 2023. 


4. Project Red Feather, PID Harri Ala-Kulju


Lion Harri told us about the Nordic Red Feather campaign. It has so far been the only international 
money collection campaign performed simultaneously and coordinately amongst all the NSR 
countries. 14 million euros were collected, net yield 10 M EUR, targeted for supporting the elderly. 
The campaign itself was performed in two months in 1998-99, but it needed a long planning. The 
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250 clubs participated in the campaign. The idea was invented already in 1986, project approved in 
all NSR countries in 1996. Last reporting from some of the scientific recipients of grant money from 
the campaign took place only in 2007. 


 


Second part, discussion 


There was intended to be a discussion about new ideas for IR projects. There were no suggestions at 
this point, but during next year’s NSR 2022 in Iceland new ideas have to be presented and voted. 


Key points from the discussion: 


- Ole Tamlag, Norway told about the national Red Feather campaigns in Norway and 
suggested that in 2025 might be a good time for a next international campaign 


- Sören Stensgaard from Denmark reminded that our accepted focus areas are 
sustainability, water projects and tree planting projects and we could select from 
these. Erling Ingvordsen supported the tree planting project topic. 


- Benny Nissen Raun reminded that we have nominated contact persons for all the 
focus areas which are mentioned in the new revised NSR bylaws. These people 
could have meetings and come up with new suggestions. This could be done fairly 
soon. 


At this point we ran out of time. ID Heimo Potinkara thanked everybody for active participation and 
ended the workshop. 
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WML-möte 25/1 2021 kl.14.00 Plats: IKEA 
Närvarande: Lennart Pettersson, Mursal Isa samt Kenneth Lindgren 


1. Vi gick igenom det kontraktsförslag som Mursal tagit fram och som Entreprenören 
och projektgruppen godkänt. 


2. Förteckning över erhållna offerter bifogas. 


3. Eftersom Kenneth drabbats av sjukdom har Mursal tagit över som projektledare och 
gjort ett fantastiskt jobb. 


4. Kenneth fortsätter att medverka men måste av hälsoskäl ta det mycket lugnt och därför 
fördelas arbetsuppgifterna fortsättningsvis mellan övriga medlemmar i 
projektgruppen. 


5. Vi har fått in offerter från 4 borrentreprenörer och efter förhandlingar, såväl skriftligt 
som muntligt har vi enats om vilken Entreprenör som vi skall anlita. Företaget som 
projektgruppen valt heter Somdrill Company. 


6. Den föreslagna Entreprenören kräver ingen förskottsbetalning, vilket var ett krav från 
oss. 


7. Vi gick igenom preliminärt upprättat finansieringsförslag och vi kan konstatera att vi 
redan nu har den ekonomi som behövs för att genomföra borrning nr 2 i byn Hamure. 


8. Lennart Pettersson kontaktar Bengt Lundblad för att få den exakta ställningen när det 
gäller våra projektmedel, så att vi kan uppdatera finansieringsläget. 


9. Kenneth upprättar därefter en aktuell finansieringsförteckning. 


10.  Lions Bosasso kommer att delta vid borrningen och LP Bosasso har av Kenya utsetts 
till zonordförande för 5 klubbar i Somalia. 


11. Mursal kommer att närvara vid borrstart som beräknas påbörjas senast 15 februari. 


Vid mötesnoteringarna        


Kenneth Lindgren 


 


Bilaga: Förteckning över offerter. 
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Rapport till GR 4 från  kommittén De Glömda Barnen                                                                                                                     
 


 
 
 


 
 
                         
Lions hjälper De glömda barnen 2019 – 2020 
 


På grund av pandemin har projektet ännu inte kunnat avslutas. Planer finns att kommitténs medlemmar ska 
träffa de personer i Adana, som har hjälpt till med De Glömda Barnen, för avtackning och avslutning. Detta 
var planerat till april 2020, men pandemin har hittills gjort det omöjligt att genomföra. 


Kommittén arbetar med lämplig fördelning av kvarvarande medel. Drygt 400 000 kr finns disponibelt i 
skrivande stund. 


Nu är fem skolmoduler, som beställdes i höstas uppsatta. En ska bekostas med intäkterna från Persbrants 
tavla. Därmed har Sveriges Lions bekostat 92 skolmoduler till syriska flyktingbarn.  
 
I december delades ytterligare 1000 matpaket ut till flyktingar i ett mycket fattigt tältområde. På bilden syns 
vår medhjälpare Siber Yörük från Lions i Adana. Tältområdet består av spontant uppsatta, enkla tält utmed 
en trafikerad landsväg utanför Adana. Där finns de mest utsatta bland de fattiga syriska flyktingarna. På 
grund av pandemin är det extra svårt för dem att finna arbetstillfällen. Misären förvärras därmed. Under 
hösten lyckades vi få möjligheten sätta upp en modul för förskolebarn i detta område. Det är enda 
möjligheten för skolgång för barnen i detta tältområde. Även i november delades 1000 matpaket ut till familjer 
i området. Med de 2000 matpaketen, som delades ut i november och december, har Sveriges Lions bekostat  
20 000 matpaket till syriska flyktingfamiljer.  


 
 
 
 
 
 
 


Målsättningen är att avsluta projektet  coronasäkert och så att resterande medel kommer flyktingarna till del 
på bästa sätt. 
 
 
//Per Krantz 
  Projektledare 
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fredag den 8 januari 2021


 


Rapport till AU3 /GR4 
 
januari 2021 


 


Flyktinglägret på LESBOS 


Inget nytt att rapportera från Lesbos, Den nya kampen inte färdigbyggd  än. 
 


Jordbävningen i Kroatien 


MSB har levererat 60 st 38 m² tält till Kroatien. Det är inte Lions tält utan ett tillfälligt parti 
inköpta av MSB från Frankrike. 
 


Tält i lager 


MSB-lagret är tomt på ”Lions tält”, vi väntar på en inköps order från GRO. 
 


Reino Wikström 
Ordf, tält-teamet 





		Inget nytt att rapportera från Lesbos, Den nya kampen inte färdigbyggd  än.

		MSB har levererat 60 st 38 m² tält till Kroatien. Det är inte Lions tält utan ett tillfälligt parti inköpta av MSB från Frankrike.

		MSB-lagret är tomt på ”Lions tält”, vi väntar på en inköps order från GRO.






 


2020-2021 
Bil 74 


2021-01-13 
Sida 1 av 1 


 
Rapport till AU 3 och GR 4 
 
 
 
Stiftelsen Konungens Jubileumsfond för Ungdom i Sverige 
 


Klubbarna skall skicka sina ansökningar till Distriktsguvernörerna senast 31 januari. Det är 
några klubbar och distriktsguvernörer som kontaktat mig under hösten och redan nu har 
inkommit fyra ansökningar. 


Något datum för årets styrelsemöte är ännu inte fastställt. 


Jag har i dag skickat e-post till Guvernörerna med kopia tlll Guvernörsordförande och ber att 
få alla ansökningar i början av februari, för att göra en sammanställning till AU 4 och GR 5  


Konungen fyller ju 75 år 30 april och önskade att fonden detta år kunde utbetala totalt ett 
större belopp än tidigare år. 


Ett annat av Konungens önskemål är att hela landet representeras bland mottagare. 


 
 
Norrtälje 12 januari 2021 


 
  


Hans Catani 
Lions representant i fonden 
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Rapport till AU3 20–21 från PR gruppen 


Gruppens arbete pågår enligt planerat.  
Vi arbetar utifrån att göra Lions mer synligt samt att öka kunskap om vad Lions uträttar. 
Arbetet med att involvera distrikt och klubbar i PR-arbetet måste intensifieras. 
 
Sedan förra rapporten till AU2 har gruppen utökats med en person, Ronnie Jyrell från LC 
Bålsta. 
 
PR-gruppen organiseras efter funktioner som PR/Marknadsföring, Artikelförfattning, 
Publicering, Sociala media, Tidningen Lion, Bevakning event, Teknik. 


 
Från oktober har följande artiklar publicerats: 


Media Rubrik publicerat 
Pressmeddelande Lions Sveriges bragdlejon 2019 


 
2020-12-16 


Pressmeddelande Lions Sverige stödjer forskningen mot barndiabetes 
 


2020-11-11 


 
 


Annons och en intervju med GRO Anna Maria B fanns med i tematidningen 
INNOVATION, denna gång med tema Framtidens vård. Distribution gjordes tillsammans 
med SVD den 14 dec. Upplagan var ca 350 000.  


Annons som användes: 


 


 


 


PR-gruppen 


PGRO Nils-Erik Borgström 


  








 
 


2020-2021 
Bil 76 


2021-01-15 
Sida 1 av 1 


Rapport till AU3/GR4 2021 från MD Miljö 
 
Sveriges Lions miljöpris. 
 
Juryns externa ledamot Louise Hård av Segerstad behöver formellt utses av AU3/GR4. 
 
Juryn har sitt första möte för att utse pristagare fredagen den 29 januari kl 10.  
 
Få nya förslag till pristagare har hittills kommit in i år. Vi kommer att även använda de högst 
rankade förslagen från tidigare år. I MD Miljö har vi beslutat undersöka möjligheten att 
samarbeta med någon eller några organisationer som är aktiva på miljöområdet med fokus på 
vatten, för att få fram intressanta förslag. Modellen är tänkt att vara jämförbar med den som 
används för att ta fram kandidater till Lions Livskvalitetspris. Juryn ska även fortsatt inte 
påverka vilka kandidater som föreslås. 
 
På kontot för miljöpriset finns ca 75 000 kr efter utbetalning av priserna till Greta Tunbergs 
stiftelse och Marint kunskapscenter i Malmö. 
 
MD Miljö 
 
Lions hemsida är uppdaterad med hittills producerat material. Vi fortsätter att fylla på enligt 
plan.  
 
De två enkäterna till klubbar respektive till arbetsgrupper och kommittéer har sänts ut och 
svar ska lämnas senast den 24 januari. 
 
Ett webinarium med Michael Palmgren från Marint Kunskapscenter i Malmö om vatten, 
havsmedevetenhet och Haveriet för alla ZO, GD, VGD planeras 15 februari – 15 mars. 
Därefter finns möjlighet för ett nationellt och eller för distriktsvisa webinarier. Planen är att 
använda Zoom.  
 
För Lions miljöarbete på kort och lång sikt föreslår MD Miljö att insamlingar och större 
projekt fokuseras på vatten. Det är vårt viktigaste livsmedel. Rent vatten är en förutsättning 
för människors hälsa och för att man ska kunna bo kvar i ett område, särskilt när klimatet blir 
varmare. Därmed kan antalet miljöflyktingar minska. Vatten knyter ihop Lions ansträngningar 
inom social hållbarhet och åtminstone två av LCIs fem fokus, Hunger och Miljö. Många 
klubbar har idag aktiviteter som berör vatten. 
 
Vi planerar för någon aktivitet kopplat till vatten vid Världsmiljödagen och 
Världsvattendagen den 5/6 resp 8/6.  
 
Nästa Zoom - möte i MD miljö planeras till torsdag den 11 februari kl 19. 
 
Jan Eksvärd, 15 januari 2021. 
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Lions Club International MD 101
01/12-2020 -  31/12-2020


IB IB Utfall UB


Tillgångar Årets början Perioden Perioden Perioden


Kundfordringar 10 722 49 691 -26 516 23 175


Avräkningar 35 925 7 583 0 7 583


Upplupna intäkter 201 245 117 245 0 117 245


Likvida medel 2 716 2 716 0 2 716


SEB 1 423 571 1 733 843 -80 347 1 653 497


Marginalen 950 000 950 000 0 950 000


Lannebo, Corp. Bond A 3 337 108 3 395 135 0 3 395 135


SBAB 2 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Landshypotek 4 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Summa 11 961 288 12 256 214 -106 863 12 149 351


Övriga tillgångar -14 711 -34 311 29 600 -4 711


Summa tillgångar 11 946 577 12 221 903 -77 263 12 144 640


Skulder


Uppl kostnader/intäkter -129 943 -57 897 3 816 -54 081


Leverantörsskulder -26 906 -289 836 224 022 -65 814


Kortfr skuld 0 0 0 0


Avsättning ID kandidat -88 878 -102 520 0 -102 520


Skatter -20 815 -26 380 235 -26 145


Uppl semesterskulder -75 560 -75 560 0 -75 560


S:a kortfristiga skulder -342 103 -552 194 228 073 -324 121


Projekt -8 775 909 -8 567 508 -326 249 -8 893 758


100-års Jubileum -39 607 0 0 0


Lions Quest -372 799 -392 609 -33 390 -425 999


Hand i Hand -18 798 0 0 0


Barndiabetes -65 340 -74 966 -9 000 -83 966


RM regl fond -221 655 -221 655 0 -221 655


Jubileums kommittén -320 0 0 0


S:a proj o avsättningar -9 494 429 -9 256 739 -368 639 -9 625 378


Eget kapital -1 000 000 -1 000 000 0 -1 000 000


Balanserade vinster/förluster -676 502 -676 502 0 -676 502


S.a eget kapital -1 676 502 -1 676 502 0 -1 676 502


Tidigare års resultat -433 543 -433 543 0 -433 543


Periodens resultat 0 -302 925 217 829 -85 096


S:a skulder o Eget kapital -11 946 577 -12 221 903 77 263 -12 144 640


2021-01-07 / BL
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2020-21 2020-21 2020-21 2020-21 2019-20 2020-21


01/12.2020  - 31/12.2020 DECEMBER DECEMBER Ackumulerat Ackumulerad Ackumulerat ÅRS


Utfall budget Utfall budget Utfall budget


Intäkter


Nationella avgifter 0 0 1 526 005 1 546 422 1 629 731 3 058 844


Försäljning  -833 38 000 50 424 228 000 189 928 456 000


Handbok 150 0 42 535 30 000 33 090 30 000


The Lion 0 0 -2 704 86 000 88 867 172 000


Stim/Sami 0 0 0 0 0 310 000


Annonsförsäljning Tidn Lion 0 0 0 1 875 7 556 3 750


VDG-utbildning 0 0 0 0 0 25 000


LCI ers. Porto 0 625 2 105 3 750 4 577 7 500


Vidarefakt. YE kostnader 0 0 0 0 1 301 0


LCI ers. ZO-utbildning 0 0 0 0 0 0


LCI ers. RLLI-utbildning 0 21 500 0 105 000 127 705 105 000


Convention Resenärer 0 0 35 0 0 0


Vidarefakt. NSR Kostnader 0 0 0 0 0 25 000


Vidarefakt. RM Kostnader 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. EF Kostnader 0 0 0 0 0 0


LCI . Women In Lions 0 0 0 0 0 0


LCI ers. PR stöd 0 12 500 0 12 500 0 25 000


LCI GLT / GMT Area Training 0 0 0 0 0 0


LCI GST 0 0 0 0 0 0


Anm. Avg. seminarier 0 0 0 0 0 0


LQ Administration 0 4 000 20 000 24 000 28 000 48 000


AF Bidrag 0 0 0 0 0 0


Övr ersättningar o intäkter 2 0 12 0 7 0


Summa intäkter -681 76 625 1 638 412 2 037 547 2 110 761 4 266 094


Kostnader


Varor -5 161 -28 000 -23 673 -168 000 -137 177 -336 000


GRO 0 -5 833 -3 965 -35 000 -23 954 -70 000


VGRO 0 -3 333 -15 292 -20 000 -14 148 -40 000


GR 0 -7 333 -78 956 -44 000 -51 079 -88 000


AU 0 -3 333 -10 859 -20 000 -28 565 -40 000


IT 0 -1 250 0 -7 500 0 -15 000


RM 0 0 -1 200 -275 000 -312 132 -275 000


NSR 0 0 -95 345 -100 000 -125 041 -180 000


EF 0 0 0 -60 000 -68 713 -60 000


Convention 0 0 -250 -66 000 -78 533 -66 000


Övriga Kommittér 0 -2 500 -12 927 -15 000 -21 038 -45 000


GLT 0 -5 000 -4 550 -30 000 -30 179 -60 000


GMT 0 -4 167 -2 735 -25 000 -27 074 -50 000


GST, IR/HJ, BQtL 0 -5 833 -3 535 -35 000 -48 697 -70 000


ZO-Utbildning 0 0 0 -25 000 -8 000 -25 000


VDG-Utbildning -1 857 -6 333 -35 100 -38 000 -45 996 -76 000


RLLI -Utbildning 0 -30 000 -330 -140 000 -139 749 -140 000


IR/HJ 0 0 0 0 0 0


Medlemsutveckling 0 0 0 0 0 0


YE 0 -2 917 -7 310 -17 500 -27 886 -35 000


RVN 0 0 -2 505 -6 600 -4 027 -19 800


Distriktsindelnings gruppen 0 0 0 0 0 0


Riksmötes gruppen 0 -4 167 -7 599 -25 000 -40 553 -50 000


Framtidsgruppen 0 0 0 0 0 0


Women In Lions 0 0 0 0 0 0


PR -11 244 -4 167 -23 288 -25 000 -11 298 -50 000


The Lion -68 482 0 -105 665 -109 875 -197 602 -219 750


STIM/SAMI 0 0 -279 033 0 -277 572 -310 000


Handboken 0 0 -40 794 -20 000 -18 349 -20 000


Personal -97 350 -103 689 -638 904 -622 132 -543 626 -1 219 264


Administration -33 054 -76 812 -176 910 -256 870 -301 717 -590 740
Summa kostnader -217 148 -294 667 -1 570 723 -2 186 477 -2 582 703 -4 150 554


Resultat före avskrivningar -217 829 -218 042 67 688 -148 930 -471 942 115 540
Kostnader för avskrivn o avsättn 0 0 0 0 0 0
Finansiella intäkter och kostnader 0 1 000 17 408 6 000 0 12 000
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 0 -40 000 -36 262 -40 000


-217 829 -217 042 85 096 -182 930 -508 204 87 540


Resultat -217 829 -217 042 85 096 -182 930 -508 204 87 540


2021-01-07 / BL


Intäkter
Tidn. LION 86000
LQ Vidarefakt 4000


Kostnader 0
RM -275000
Hyra -50755
Collectum -8477
STIM/Sami 279033


119897,39 -182 930 302 827


Avvikelser i förhållande till BUDGET
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BOKF.ÅR (flera objekt)


IB


Värden 2020-07-01


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 497 849,00 1 830 285,44 332 436,44


2806 Proj LEO 502 127,75 905 900,39 403 772,64


2807 Proj Orkester Norden 470 266,91 493 042,87 22 775,96


2808 Proj Katastrofberedskap 11 738 863,50 13 351 077,93 1 612 214,43


2809 Proj Tält/BQtL 15 639 573,09 16 066 661,87 427 088,78


2813 Proj Ungdomsläger 609 457,40 722 617,87 113 160,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 302 644,45 5 679 742,97 1 377 098,52


2816 Proj Pengapåsen 8 547 114,59 10 194 605,26 1 647 490,67


2817 Proj NSR Norden 2 931 810,43 3 388 749,05 456 938,62


2826 RF/Barndiabetes 8 405 566,00 8 470 906,00 65 340,00


2832 Lions Quest 1 054 846,00 1 427 645,48 372 799,48


2833 Hand i Hand 358 101,19 376 899,50 18 798,31


2836 Världens Barn 910 963,23 910 963,23 0,00


2838 Lions 100-års Jub. Insaml. 2 702 371,66 2 741 978,91 39 607,25


2845 Lions 100-års Jub. Coordinator 170 994,50 171 314,00 319,50


2847 DGB 2 - Syrian refugees 13 350 078,21 14 624 676,12 1 274 597,91


2849 Lions Miljöpris 30 061,00 201 579,00 171 518,00


2850 Operation SMILE 30 000,00 30 000,00


2851 Water Means Life 1 859 061,08 2 421 683,76 562 622,68


2852 NSR - Trauma-centers 2 661 544,80 2 780 599,80 119 055,00


2853 IDLIB - Syriska flyktingar 666 340,68 891 480,00 225 139,32


Totalsumma 78 409 635,47 87 682 409,45 9 272 773,98


BOKF.ÅR 2020-2021


UTFALL


Värden 2007-2012


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 212 384,50 6 860,00 -205 524,50


2806 Proj LEO 150,00 68 070,00 67 920,00


2807 Proj Orkester Norden 8 288,00 8 288,00


2808 Proj Katastrofberedskap 610 060,00 301 320,00 -308 740,00


2809 Proj Tält/BQtL 506 871,50 644 180,00 137 308,50


2815 Proj Funktionsnedsatta 81 288,00 257 020,06 175 732,06


2816 Proj Pengapåsen 903 029,03 903 029,03


2817 Proj NSR Norden 222 546,10 95 875,00 -126 671,10


2826 RF/Barndiabetes 18 626,00 18 626,00


2832 Lions Quest 45 000,00 98 200,00 53 200,00


2833 Hand i Hand 18 798,31 -18 798,31


2838 Lions 100-års Jub. Insaml. 39 607,25 -39 607,25


2845 Lions 100-års Jub. Coordinator 319,50 -319,50


2847 DGB 2 - Syrian refugees 1 012 702,20 423 617,67 -589 084,53


2849 Lions Miljöpris 76 639,13 27 195,00 -49 444,13


2850 Operation SMILE 30 000,00 -30 000,00


2851 Water Means Life 11 324,00 246 142,63 234 818,63


2852 NSR - Trauma-centers 125 355,60 125 355,60


2853 IDLIB - Syriska flyktingar 225 139,32 -225 139,32


Totalsumma 3 092 829,81 3 223 778,99 130 949,18


0,00


BOKF.ÅR (Alla)


UB


Värden 2020-12-31


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 710 233,50 1 837 145,44 126 911,94


2806 Proj LEO 502 277,75 973 970,39 471 692,64


2807 Proj Orkester Norden 470 266,91 501 330,87 31 063,96


2808 Proj Katastrofberedskap 12 348 923,50 13 652 397,93 1 303 474,43


2809 Proj Tält/BQtL 16 146 444,59 16 710 841,87 564 397,28


2813 Proj Ungdomsläger 609 457,40 722 617,87 113 160,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 383 932,45 5 936 763,03 1 552 830,58


2816 Proj Pengapåsen 8 547 114,59 11 097 634,29 2 550 519,70


2817 Proj NSR Norden 3 154 356,53 3 484 624,05 330 267,52


2826 RF/Barndiabetes 8 405 566,00 8 489 532,00 83 966,00


2832 Lions Quest 1 099 846,00 1 525 845,48 425 999,48


2833 Hand i Hand 376 899,50 376 899,50 0,00


2836 Världens Barn 910 963,23 910 963,23 0,00


2838 Lions 100-års Jub. Insaml. 2 741 978,91 2 741 978,91 0,00


2845 Lions 100-års Jub. Coordinator 171 314,00 171 314,00 0,00


2847 DGB 2 - Syrian refugees 14 362 780,41 15 048 293,79 685 513,38


2849 Lions Miljöpris 106 700,13 228 774,00 122 073,87


2850 Operation SMILE 30 000,00 30 000,00 0,00


2851 Water Means Life 1 870 385,08 2 667 826,39 797 441,31


2852 NSR - Trauma-centers 2 661 544,80 2 905 955,40 244 410,60


2853 IDLIB - Syriska flyktingar 891 480,00 891 480,00 0,00


Totalsumma 81 502 465,28 90 906 188,44 9 403 723,16


2020-2021
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Bilaga till Rapport GR 4 
 
 
Förslag – Lions Hjälpfond 
 
Lions Hjälpfond föreslår Guvernörsrådet att Hjälpfonden skänker varje  
distrikt i MD101 en summa av 100.000 kr till aktiviteter inom distriktet som sammanfaller 
med fondens stadgar. 
 
Klubbarna har under verksamhetens start haft möjlighet att äska medel från Hjälpfonden för 
olika aktiviteter. 
Totalt har 10 klubbar ansökt om medel från Hjälpfonden. Styrelsen tror att det varit svårt att 
dra igång projekt under den pandemi som pågått och pågår.  
Vi tror därför att det kan inkomma fler ansökningar om vi avsätter medel om 100.000 kr till 
varje distrikt. 
 
Dessa medel är också ypperliga att hjälpa Lions att synas och öka aktiviteterna i klubbarna. 
 
Varje distrikt får avropa medel från vårt beviljade anslag. 
 
 
Sveriges Lions Hjälpfond 
Maria    Bengt    Kia 
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Hej DG och DK 


Lions Quests styrelse har vid sitt styrelsemöte den 19 oktober fattat ett antal beslut gällande arbetet 
med Tillsammans, kursverksamheten för de kommande åren. 


Vi skall i första hand satsa mot förskolan i Sverige genom en riktad information till utvalda skolor, i 
samtliga distrikt där vi nu har en koordinator som plockar ut minst fem kommuners förskolor, och 
bokar tid där våra kursledare deltar med information. 


Givetvis kommer vi att arbeta mot föreningar och skolan i övrigt som vanligt. 


Till detta måste vi veta vilka ekonomiska möjligheter som står till vårt förfogande, 


Jag vet att varje distrikt förfogar över medel som skall gå till barn och ungdomar samt Lions Quest. 


Det vore bra om varje distrikt tar fram hur mycket ni har så vi vet hur i skall förfara,då skolan och 
föreningar inte förfogar över så mycket pengar. 


Jag vill att ni tar fram den informationen och lämnar den till mig på GR 3 i Kista den 14 november. 


Jag gör också en verksamhetsplan över tre år med tanke på hur den ekonomiska situationen 
kommer att se ut. 


 


Tierp den 22 oktober 


Med vänlig hälsning 


Stig Lundqvist 


Ordförande 
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PROTOKOLL  
Digitalmöte YEC 20 november 2020 
 
Närvarande: Britt Nilsson, Jan Lundén, Göran Pihlström, Bert Engström, Britta Olsson, Bibbi 
Leykauff 
 


1. Mötet öppnades av inbjudaren Britt Nilsson 
2. Till justeringsperson valdes Jan Lundén 


 
3. Rapport GR 3 
Britt N rapporterade från GR 3 där lägerverksamheten varit uppe till diskussion 101V och 101S 
ansåg det omöjligt att anordna läger vartannat år. Förslaget blev istället att de båda distrikten 
anordnar läger 2022 och 2025. 


 
Lägerverksamheten diskuterades också på GR 3 men några beslut kring lägerverksamheten 
fattades inte. 


 
4. Läger 2021 
Flera länder har ställt in sina läger 2021, däribland Danmark. Ett av våra distrikt 101M har 
också dragit sig ur och ställer in det planerade lägret 2021.. 


Efter en kort diskussion kring coronaläget beslutade mötet i full enighet att inte ta emot eller 
skicka ut några ungdomar på internationella läger vare sig i år eller nästa år.. Vi ”stryker ett 
streck” över 2020 och 2021. Därefter börjar vi om möjligt planera läger i ordningen att 101V och 
101S genomför läger 2022.  
Ordningsföljden för anordning av läger 
2022 N och V 
2023 O 
2024 M och S 
2025 N och V 
2026 O 
2027 M och S 
2028 N och V 
2028 O 
osv 


 
5. Hemsidan 
Dokumenten på hemsidan behöver uppdateras, men framför allt ska information om att vi med 
rådande åpandemi tar vårt ansvar och inte skickar unga människor till länder där det möjligtvis 
kan finnas en smittorisk. Britt N och Bibbi L  fick i uppgift att klara det praktiska. 
 
6. Mötet avslutades med önskan till oss alla om en trevlig helg. 


 
……………………………………  ……………………………….. 
Bibbi  Leykauff   Britt Nilsson 
vid tangenterna   mötesordförande 
 
 


……………………………………. 
Jan Lundén 
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Handledning för revisorer i Distrikt inom MD 101 


 
REVISORNS UPPGIFT 


Att vara medlemmarnas ombud och granska Distriktsrådets arbete och ses som en kvalitetssäkring av det 
ekonomiska förhållandet i Distriktet. För att kunna genomföra detta ska revisorn vara väl förtrogen med 
gällande stadgar och arbetsordningar som gäller för distriktet.  


Revisorn ska bilda sig en uppfattning om hur Distriktsrådet förvaltar verksamheten inom sitt distrikt. 
Revisorn bedömer om den granskade finansiella informationen ger en rättvisande bild av distriktets resultat 
och ställning och om gällande stadgar och arbetsordningar följs. 
  
Revisorn ska kontrollera Distriktsrådets rutiner och att det finns klara regler för attest/utanordningar 
anpassade för den löpande verksamheten.  
 
Revisorn ska oberoende granska och uttala sig om förhållandena i verksamheten. Revisorn bekräftar att 
bokföringen följer de krav som lagen anger och är i enlighet med branschpraxis och god revisionssed. 
 
REVISORNS GRANSKNING 


Att granska Distriktsrådets arbete handlar både om ekonomisk granskning samt en fortlöpande kontroll av 
den ekonomiska rapporteringen, bokföring och verifikationer och hur bokfört resultat förhåller sig till 
aktuell budget. 


Revisorn ska också kontrollera att medlemsavgifter och övriga beslutade avgifter faktureras och betalas i 
tid. Revisorn ska även följa upp protokoll och se vilka beslut som fattats. Beslut som tagits får inte strida 
mot aktuella stadgar och arbetsordningar. Kontroll av att beslut som fattats även har genomförts. 


YTTERLIGARE UPPGIFTER DÄR REVISORN KAN VARA BEHJÄLPLIG 


- Granska Distriktsrådets arbete 
- Andra granskningsuppdrag 
- Rådgivande när det gäller förbättrade rutiner 
- Rådgivande när det gäller ekonomiska frågor som berör verksamheten 


REVISORN OCH DISTRIKSRÅDET 


Parterna ska ha en god kontakt under verksamhetsåret. Revisorn ska kallas till verksamhetsårets första 
distriktsrådsmöte där strategin för kommande verksamhetsår gås igenom och även kallas till det 
distriktsrådsmöte där bokslutet presenteras. Skapar möjligheter till eventuella övriga frågor. 


REVISORN SKA INTE 


Hjälpa till med Distriktets bokföring eller redovisning. För att undvika eventuell jäv får revisorn inte ha 
någon relation till någon av Distriktsrådets medlemmar. 


Distriktsmötet väljer två ordinarie revisorer och två ersättare vid ordinarie Distriktsmöte. 


 







